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Gücünü Ar-Ge, endüstri 4.0 otomasyonları, dijitalleşme
ve sürdürülebilirlikten alan GREEN Chemicals® olarak
liderlik ruhumuz,  bütünlük, inovasyona olan inancımız
ve çözüm odaklı yaklaşımımızla sunduğumuz
hizmetler ve ürünlerle kaynakların etkin
kullanılmasına vesile olarak ülkemiz ve dünyamız
için katma değer yaratmaktır.için katma değer yaratmaktır.

Türkiye’nin, alanında en
önemli Ar-Ge merkezleri
arasındadır.

GREEN Chemicals® ailesi olarak hedefimiz ve beklentimiz; 
yapılan Ar-Ge çalışmalarının ülkemize ekonomimizde 
katma değer yaratacak, uluslararası pazarda rekabet 
gücümüzü artıracak ileri teknoloji içeren ürünler olarak 
dönmesidir.

www.green-chemicals.com
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Spor Aden’de Başlar

YETİŞKİNLER VE ÇOCUKLAR İÇİN AYRI 

PROGRAMLAR UYGULANMAKTADIR.

Hobi Grubu            Özel Dersler

Grup Dersleri        Performans Eğitimi

Yetişkinler İçin Özel Ders

Yaz Okulu

Kış Okulu

ADEN TENİS AKADEMİ KURULUŞUDUR

Hobi Grubu            Özel Dersler

Grup Dersleri        Performans Eğitimi

Spor Aden’de BaşlarSpor Aden’de BaşlarSpor Aden’de BaşlarSpor Aden’de Başlar
@adentenisakademi adentenisakademiadentenisakademi www.adentenisakademi.com@adentenisakademi

Feneryolu Mah. Fahir Acar Bey Sok.
No:4 Kadıköy-İSTANBUL
Feneryolu Mah. Fahir Acar Bey Sok.
No:4 Kadıköy-İSTANBUL

KURULUŞUDUR

Fenerbahçe

Üyeleri

tesislerimizden

%10 indirimle 

yararlanabilirler

Fenerbahçe

Üyeleri

tesislerimizden

%10 indirimle 

yararlanabilirler
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ALİ CANATİLA BARTIN

FENERBAHÇE’DE 
YENİ BİR DÖNEM BAŞLIYOR

Bizler her sezon bu başlığı kullanıyoruz. İnşallah ge-
lecek sezon  “ŞAMPİYON FENERBAHÇE SE-

ZONA BOMBA GİBİ BAŞLIYOR” deriz.
Teknik direktör konusunda Aziz Yıldırım’ın başlat-

tığı, Ali Koç’un da bitirdiği José Mourinho transferi,
Fenerbahçe’ye iyi gelecektir. Ali Koç yönetiminde bun-
dan öncekilere göre futbola daha yakın yöneticiler
görüyoruz. Yönetim Kurulu birlikte istişare ederek ka-
rarlar alır ve hocanın suyunda giderlerse iyi sonuçlar
çıkar. 

Artık Fenerbahçe bu sezon şampiyon olacaktır, zira
bunun için Şef’in (Mourinho) en iyisi var, malzeme
desen olanların üstüne illaki iyi bir şeyler daha kona-
cak, para desen sorun yok, biz de şampiyonluk dile-
ğiyle haydi hayırlısı diyoruz.

Geçen sene kurulan takım üstüne fazla abartılma-
dan iyi bir santrafor ‘Youssef En-Nesyri’ gibi bir isim
alınırsa çok iş yapar. Onun yanında Fenerbahçe artık
stoper sorununu çözmeli, bu mevki için iyi birkaç fut-
bolcu transfer etmeli. 

Fenerbahçe yönetimi Ferdi Kadıoğlu’nu tutabilse
süper olur ama Avrupa şampiyonasından sonra artık

onu tutmak çok güç. Ama giderse de kasaya iyi bir gelir
gireceğini biliyoruz. Onun yerine sağbeke hızlı bir
oyuncu alınması lazım.

Yakında Fenerbahçe Avusturya’da kamp bölge-
sinde hazırlık maçları oynayacak. Ligler başlayana
kadar performansları da görmüş olacağız. 

BBB
A Millilerimiz Almanya’da düzenlenen Avrupa Futbol

Şampiyonası’nda önce ilk 16 turuna çıkmayı başardı,
ardından da rakibi Avusturya’yı da 2-1 yenerek çeyrek
final biletini aldı. Şimdi rakip Hollanda milli takımı, son-
rasın da yarı final ve final. Neden olmasın mesele
inanmakta.

Merih Demiral’ın milliyetçi duyguları bir tık fazla
desek abartmış olmayız, Suudi Arabistan’ın  El-Ehli ta-
kımın da oynayan Demiral burada bıyıkları aşağı
doğru uzatmıştı.

UEFA bazen halt yiyor. Gol atınca sevinip istavroz
çıkartan oyuncular din gösterisi yapmıyor mu, biz de
Müslümanız. Bu konu burada kapanmalı yoksa tartış-
maya çok açık bir hale gelir o da hiç şık olmaz.
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Opta verilerine göre; EURO 2024'te 5+ şut pası
veren (11), top kapan (10), pas arası yapan (7),

ikili mücadele kazanan (28) ve çalım atan (5) tek
fubolcu Ferdi Kadıoğlu oldu.

Ferdi Kadıoğlu, EURO 2024'te 4 maçta da forma
giydi ve 360 dakika süre aldı.
Milli futbolcu yüzde 85.5'lik pas isabet oranı
yakalarken toplam 42.17 km mesafe kat etti.

Opta verilerine göre; EURO 2024'te 5+ şut pası Feerdi Kadıoğlu, EURO 2024'te 4 maçta da forma

Almanya'da düzenlenen EURO 2024 son 16 turunda A Milli Takımımız, Avusturya'yı
2-1 mağlup ederek çeyrek finale yükseldi. Turnuva boyunca gösterdiği etkili perfor-
mansla dikkatleri üzerine çeken Ferdi Kadıoğlu, Avusturya maçına da damga vurdu.

Milli futbolcumuz EURO 2024'te bir ilki başardı.

Fe

Almanya'da düzenlenen EURO 2024 son 16 turunda A Milli TaTaT kımmımız, AvAvA usturya'yı

Göz Kamaştıran 
Performans 
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SCOUTLAR HAYRAN KALDISCOUTLAR HAYAYA RAN KAKAK LDI
Fenerbahçe'nin yıldız futbolcusu Ferdi Kadı-
oğlu'nun durumu, EURO 2024'te eşi benzeri

olmayan bir örnek olarak gösterildi.Avusturya
karşılaşmasında ise Ferdi'yi 8 kulübün temsil-

cileri tribünden canlı gözle takip etti. Avus-
turya karşısında en çok ikili mücadele

kazanan, en çok top kapan, en çok sahipsiz
top kazanan oyuncu olan Ferdi, scoutları ken-

disine hayran bıraktı.

8 KULÜP FERDİ İÇİN TEMSİLCİ YOLLADIÇ
42 kilometreyle dördüncü maçlar sonunda EURO 2024'ün en
çok koşan futbolcusu olan 24 yaşındaki sol beki, tribünden

8 kulübün scoutları izledi. İşte o takımlar:
Stuttgart, Bayer Leverkusen, Arsenal,

West Ham United, Fulham,
Wolverhampton, Atletico Madrid,

Valencia

BONSEVİR EN AZ 35 MİLYON EUROBONSEVİR EN AZ 35 MİLYLYL ON EURO
Ferdi Kadıoğlu'nun EURO 2024'te sergilediği performans

sonrasında taliplerinin ve bonservisinin artması Borussia
Dortmund'a transferde geri adım attırdı.

Alman basınına yansıyan haberlere göre; Dortmund, Fener-
bahçe'nin istediği miktarı çok buldu ve bu nedenle transfer-

den vazgeçti. Fenerbahçe, Ferdi için 35 milyon Euro'nun
altındaki teklifleri değerlendirmeye almayacak.

7
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Millilerimiz tarih yazıyor

Merih Demiral

Arda Güler

2008 Avrupa Şampiyonası’ndan bu yana en iyi performansı sahneleyen millilerimiz 
birçok ilke imza atarak, turnuvaya da istatistikleriyle damga vurdu

Avusturya karşısında yüksek efor sarf eden milliler,
maç boyunca 114,3 kilometre mesafe kat etti. Ay-yıl-

dızlılar, turnuvada oynadığı 4 karşılaşmada 453,1 ki-
lometre koşarken, maç başına 113 kilometre

ortalama yakaladı. Milliler, Avusturya karşısında orta-
lamanın üzerinde koşu mesafesine ulaştı.

56 uzaklaştırma yapan milliler, organizasyonda en
çok tehlike uzaklaştıran ekip olarak dikkati çekti.

Avusturya karşısında Merih Demiral'ın kaydettiği
ikinci golde asisti yapan 19 yaşındaki yıldız Arda
Güler, Avrupa Futbol Şampiyonası tarihine geçti.

Arda Güler, 20 yaşın altında olup Avrupa Şampiyona-
sı'nda hem gol atıp hem de asist yapan üçüncü ünva-

nını aldı.

Bu başarıyı 2004 yılındaki organizasyonda İngilte-
re'den Wayne Rooney ve Portekiz'den Cristiano Ro-

naldo yakalamıştı.

Yine Avusturya karşısında A Milli Takım'ı galibiyete taşıyan golleri
kaydeden savunma oyuncusu Merih Demiral, 40 yıl sonra Avrupa
Şampiyonası'nda bir maçta 2 gol atmayı başaran ilk savunma
oyuncusu oldu. Merih'ten önce 1984 yılındaki organizasyonda
Fransa forması giyen defans Jean-François Domergue, Portekiz
maçında 2 gol atmıştı.

Büyük turnuvalarda ise bir savunma oyuncusunun 2 gol attığı son
organizasyon 1998 Dünya Kupası. Fransa'nın savunma oyuncula-
rından Lilian Thuram, Hırvatistan maçında kaydettiği 2 golle takı-
mının 2-1 kazanmasını sağlamıştı.

Merih Demiral aynı zamanda 2008 Avrupa Şampiyonası'nda
Çekya ile oynanan karşılaşmada 2 gol atan Nihat Kahveci'yi de
yakalayarak, milli formayla Avrupa Şampiyonası'nda bir maçta 2
gol atmayı başaran ikinci futbolcu oldu.

16-milli-TEMMUZ-2024.qxp_Layout 1  4.07.2024  23:19  Page 1



2024 TEMMUZ POTADANSüper FenerSüper Fener

BASKETBOL SÜPER LİGİ
ŞAMPİYONU 

FENERBAHÇE BEKO! 
2023-24 sezonunda EuroLeague’de Final Four oynama 

başarısı da gösteren Fenerbahçe Beko, 
lig şampiyonluğuyla birlikte sezonu çifte kupayla tamamladı.

Basketbol Süper Ligi'nde Play-Off final
serisinin dördüncü maçında Fenerbahçe

Beko, sahasında Anadolu Efes'i konuk
etti. Ülker Spor ve Etkinlik Salonu'nda
oynanan maçı Fenerbahçe Beko 80-72

kazanarak Basketbol Süper Ligi'nde
şampiyonluğa ulaştı.

Bu sezon Türkiye Kupası Finali'nde A. Efes'i (67-80)
mağlup ederek kupayı müzesine götüren Jasikevi-
cius'un öğrencileri, EuroLeague'de ise Final Four
oynama başarısı gösterdi. Fenerbahçe, Süper Lig'de
de A.Efes ile oynadığı final serisinde rakibine 3-
1'lik üstünlük kurarak sezonun ikinci kupasını
müzesine götürdü.

ç ç
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Türkiye Kupası şampiyonluğunun ardından ligi de 
şampiyonlukla tamamladık

PLAY-OFF SERİLERİNDE TEK MAĞLUBİYET
Normal sezonu 25 galibiyet, 5 mağlubiyetle tamamlayan Fenerbahçe, play-off çeyrek finalinde Aliağa Petkim Spor'u 2-

0, yarı final serisinde ise Beşiktaş'ı 3-0'lık seriyle geçti. Final serisinin ilk 2 maçı Sinan Erdem Spor Salonu'nda oy-
nanırken, Fenerbahçe ilk maçı 85-74, ikinci mücadeleyi ise 101-70'lik skorla kazanarak evine büyük avantajla geldi.

Sarı-lacivertliler üçüncü maçta da parkeden 82-81'lik skorla mağlup ayrıldı. Serinin dördüncü karşılaşmasında
taraftarı önünde 80-72 kazanarak 3. galibiyetine ulaşan Kanarya, şampiyon oldu.
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HEM SPORCU HEM BAşANTRENöR OLARAK şAMPİYONLUK YAşADı
Sezona Yunan başantrenör Dimitris ıtoudis yönetiminde başlayan sarı-lacivertliler, kötü gidişat sonrası aralık ayında
Sarunas Jasikevicius'u takımın başına getirdi. Litvanyalı koç yönetiminde takım, Euroleague'i ilk 6 sırada tamamla-
yarak play-off oynama hakkı elde etti. Süper Lig'de ise 25 galibiyet, 5 beraberlikle normal sezonu ikinci sırada tamam-
ladı. 2010-2011 sezonunda Fenerbahçe'de sporcu olarak görev yapan Sarunas, geçirdiği bir sezonda hem Türkiye
Kupası hem de Türkiye Ligi şampiyonluğu yaşadı. Bu sezon ise takımının başında şampiyonluğa ulaşan Jasikevicius,
hem sporcu hem başantrenör olarak şampiyonluk yaşadı ve adını tarihe yazdırdı.

Sarunas Jasikevicius:
Türkiye Ligi'ndeki bütün

hedeflerimizi başarmış olduk.

Melih Mahmutoğlu:
Muhteşem bir sezon oldu

HEM SPORCU HEM BAşANTRENöR OLARAK şAMPİYONLUK YAşADı
Sezona Yunan başantrenör Dimitris ıtoudis yönetiminde başlayan sarı-lacivertliler, kötü gidişat sonrası aralık ayında
Sarunas Jasikevicius'u takımın başına getirdi. Litvanyalı koç yönetiminde takım, Euroleague'i ilk 6 sırada tamamla-
yarak play-off oynama hakkı elde etti. Süper Lig'de ise 25 galibiyet, 5 beraberlikle normal sezonu ikinci sırada tamam-

hedeflerimizi başarmış olduk.
Sarunas Jasikevicius şampiyonluğa ulaştıkları için

çok mutlu olduklarını dile getirerek, "Çok çılgın his-
ler içindeyiz. Son iki maçta böyle bir reaksiyonu

bekliyorduk. İlk iki maç belki yanıltıcı oldu. Sezon
bitti. Türkiye Ligi'ndeki bütün hedeflerimizi başar-
mış olduk. Sezonu böyle tamamladığımız için mut-

luyum." diye konuştu.

Çok güzel ve başarılı bir sezon yaşadıklarını belirten Melih Mah-
mutoğlu, "Türkiye Kupası'nı aldık. THY Avrupa Ligi'nde Dörtlü Fi-
nal'e kaldık. Üzerine de ligde şampiyonluğu kazandık. Muhteşem
bir sezon oldu. Belki Avrupa Ligi şampiyonluğu da olabilirdi ama

bunlar zamanla olacak şeyler. Sertaç ağabeyim sağ olsun her
zaman yanımızda. Onu seviyoruz. Son zamanlarda Fenerbahçe için
çok güzel şeyler oluyor. Tekrardan 'İyi ki Fenerbahçeliyim' dediğim

zamanları yaşıyoruz. Kongrede güzel bir seçim oldu. Ali Koç ve
Aziz Yıldırım'a teşekkür ediyorum." ifadelerini kullandı.

JASİKEVİCİUS TARİHE GEÇTİ
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AlTın KulAçlAr

Emre Sakçı

Sırbistan'da devam eden Su Sporları Avrupa Şampiyonası'nda 
Hüseyin Emre Sakçı, 50 metre kurbağalamada; 16 yaşındaki yıldızımız 

Kuzey Tunçelli ise 1500 metre serbestte altın madalya elde etti.

50m kurbağalama disiplinin iddialı ismi Emre
Sakçı, daha önce yaptığı gibi yine ilkleri başardı...
Eleme ve yarı finalde iyi bir performans ortaya
koyan ve kürsünün sinyalini veren 27 yaşındaki
yüzücü, finalde de bekleneni yaptı. 50 metre
kurbağalama finalinde yarışı
baştan sona 1. sırada götüren
Fenerbahçe’nin sporcusu
Emre Sakçı, 0.01’lik farkla
(26.92) Avrupa şampiyonu
oldu. 

Milli yüzücü bu başarısıyla aynı zamanda
uzun kulvardaki ilk altın madalyayı getiren

yüzücü oldu. Yarış sonrası açıklamalarda bu-
lunan Emre Sakçı özellikle de 1.’lik kürsü-

sünde İstiklal Marşı’nı okurken yaşadığı
duyguları “Benim için bu madalya ayrı bir onur

oldu. Daha önce Avrupa’da madalyalar al-
mıştım ikincilik, üçüncülük tabii

ama Avrupa Şampiyo-
nası’nda birincilik tari-

himizde ilk defa oldu.
Destek olan, olmayan
herkese çok teşekkür

etmek istiyorum.”

50m kurbağalama disiplinin iddialı ismi Emre
Sakçı, daha önce yaptığı gibi yine ilkleri başardı...
Eleme ve yarı finalde iyi bir performans ortaya
koyan ve kürsünün sinyalini veren 27 yaşındaki
yüzücü, finalde de bekleneni yaptı. 50 metre
kurbağalama finalinde yarışı

Türkiye’nin ilk büyükler 
Avrupa Şampiyonluğu

baştan sona 1. sırada götüren
Fenerbahçe’nin sporcusu
Emre Sakçı, 0.01’lik farkla
(26.92) Avrupa şampiyonu

Milli yüzücü bu başarısıyla aynı zamanda
uzun kulvardaki ilk altın madalyayı getiren

yüzücü oldu. Yarış sonrası açıklamalarda bu-
lunan Emre Sakçı özellikle de 1.’lik kürsü-

sünde İstiklal Marşı’nı okurken yaşadığı
duyguları “Benim için bu madalya ayrı bir onur

oldu. Daha önce Avrupa’da madalyalar al-
mıştım ikincilik, üçüncülük tabii

ama Avrupa Şampiyo-
nası’nda birincilik tari-

himizde ilk defa oldu.
Destek olan, olmayan
herkese çok teşekkür

etmek istiyorum.”

50m kurbağalama disiplinin iddialı ismi Emre
Sakçı, daha önce yaptığı gibi yine ilkleri başardı...
Eleme ve yarı finalde iyi bir performans ortaya
koyan ve kürsünün sinyalini veren 27 yaşındaki
yüzücü, finalde de bekleneni yaptı. 50 metre
kurbağalama finalinde yarışı

ilk büyükler 
Avrupa Şampiyonluğu
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Kuzey Tunçelli

16 yaşında Türk yüzme tarihinde yeni bir sayfa açtı

Fenerbahçeli yüzücülerimiz
Avrupa Şampiyonası’na 
damga vurdu

Kuzey Tunçelli

Olimpik milli yüzücü Kuzey Tunçelli, Belgrad’da düzenle-
nen Su Sporları Avrupa Şampiyonası’nda tarihi bir başa-

rıya imza attı. Fenerbahçe'nin genç sporcusu, 1500
metre serbest stilde gösterdiği olağanüstü performansla

altın madalya kazandı ve ülkemize büyük bir gurur ya-
şattı. Tunçelli, 14:55.64'lük derecesiyle Avrupa şampi-

yonu oldu.

Kuzey TunçelliKuzey Tunçelli

Su Sporları Avrupa Şampiyonası'nda milli gururumuz
Kuzey Tunçelli'nin 1500 metre serbest stilde elde ettiği
altın madalya, Türk yüzme tarihinde yeni bir sayfa açtı.
Belgrad'da düzenlenen şampiyonada 14:55.64'lük dere-
cesiyle rakiplerini geride bırakan Fenerbahçeli sporcu,
hem Türkiye'ye büyük bir sevinç yaşattı hem de gelecek
için umutları artırdı.

13

Avrupa Şampiyonası’na 
damga vurdu
İki altın madalyayı ülkemize getiren şampiyonların haricinde Fe-
nerbahçeli milli yüzücülerimiz turnuvada başarılara imza atti.
Ecem Dönmez, Zehra Duru Bilgin ve Gizem Güvenç ile milli
sporcu Ela Naz Özdemir'den oluşan 4x200 serbest kadın bayrak
takımı bronz madalya kazanırken, Deniz Ertan da 800 metre ser-
best stilde üçüncü, 400 metre serbestte ise 7. oldu. 

13

Fenerbahçeli yüzücülerimiz
Avrupa Şampiyonası’na Avrupa Şampiyonası’na 

İki altın madalyayı ülkemize getiren şampiyonların haricinde Fe-
nerbahçeli milli yüzücülerimiz turnuvada başarılara imza atti.
Ecem Dönmez, Zehra Duru Bilgin ve Gizem Güvenç ile milli
sporcu Ela Naz Özdemir'den oluşan 4x200 serbest kadın bayrak
takımı bronz madalya kazanırken, Deniz Ertan da 800 metre ser-
best stilde üçüncü, 400 metre serbestte ise 7. oldu. 
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Frederico Rodrigues de Paula Santos:

Geçtiğimiz sezon gösterdiği per-
formansla taraftarın sevgilisi
olan  yıldız orta saha Fred, Fe-

nerbahçe Televizyonu’na konuk oldu
ve önemli açıklamalarda bulundu.
İşte yıldız ismin röportajından ana
başlıklar:

SEZONA HAZIR OLMAK İÇİN 
ELİMİZDEN GELENİN 
EN İYİSİNİ YAPIYORUZ
“Sizlerle olmak her zaman çok

güzel. Belirtmiş olduğunuz gibi çalış-
malara başladık. İyi bir başlangıç
yaptık. Her zaman sezon öncesi zor-
dur. Tatilden dönersiniz kolay olmaz
ama bizler sezona hazır olabilmek
için elimizden gelenin en iyisini yapı-
yoruz. 

MOURINHO 
ÇOK BÜYÜK BİR İSİM
Kendisi (Mourinho) ile M. Uni-

ted’ta çalıştım. Beni oraya kendisi al-
dırmıştı. Herkes onun ne kadar iyi bir
teknik direktör olduğunu bilir. Çok
büyük bir isim. Her zaman kazan-
mayı isteyen mantaliteye sahip.
Onunla çalışıyor olmaktan dolayı çok
mutluyuz. Önümüzde uzun bir sezon
var ve her kulvarda şampiyon olmak
istiyoruz. Her şeyi kazanmak istiyo-
ruz. Şampiyonlar Ligi’nde olmak isti-
yoruz, lig de şampiyon olmak
istiyoruz. Mourinho da bu mantaliteye
sahibi birisi. Çok iyi çalışıyoruz ve yo-
lumuza emin adımlarla ilerlemeye ça-
lışıyoruz. Çünkü önümüzde uzun bir
sezon var.

Kendisi ile çalışmalar çok iyi gidi-
yor. Az önce de belirtmiş olduğum
gibi kendisi büyük bir isim. Antren-
manlar iyi ve yoğun geçiyor. Uzun an-
trenmanlar yapıyoruz ama bu şekilde
olması gerekiyor. Önemli bir sezona
başlayacağız. İyi bir başlangıç yaptık.
Bu bizler için çok önemli çünkü fit ol-
mamız gerekiyor. Sezona iyi bir baş-
langıç yapmak istiyoruz.

UMARIM BÜYÜK İŞLER 
BAŞARIRIZ VE 
ŞAMPİYON OLURUZ
Geçen sezon benim için zor geçti

çünkü ilk defa bu kadar çok sakatlık
yaşadım. Bu kadar sakatlık yaşama-
saydım belki farklı olabilirdi ama ya-
pacak bir şey yok. Kafamızı dik

Frederico Rodrigues de Paula Santos:
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YAPMAMIZ GEREKEN ŞEY

SAVAŞMAK

tutmamız gerekiyor. Yeni sezon için
daha güçlü bir şekilde döndüm çünkü
tatil süresince de çalıştım. Şu anda
bütün sezon için fitim diyebilirim.
Umarım sakatlık yaşamam. Özel ha-
yatıma da çok dikkat ediyorum.
Evimde de birlikte çalıştığım kişisel
bir antrenörüm var.  Geçen sezona
kıyasla umarım bu sezon daha iyi
işler yaparız. İyi bir şekilde hazırlıkla-
rımızı sürdürüyoruz, ben de kendi
adıma daha iyi bir performans sergi-
lemeyi umuyorum. Bu hem benim
için hem de takım için önemli. Uma-
rım büyük şeyler başarırız ve şampi-
yon oluruz. Çünkü hepimizin hedefi
bu.

Bizim mantalitemiz her zaman her
maçı kazanmak ve zaten bunu iste-
memiz gerekiyor. İyi bir takımımız

var. İyi bir grubumuz ve oyuncuları-
mız var. Tabii ki yeni katılacak arka-
daşlarımızın da her zaman
takımımıza yardımcı olmasını isteriz.
Her zaman kafamızı dik tutmalıyız ve
savaşmaya devam etmeliyiz, çünkü
neler yapabileceğimizi biliyoruz. İyi
şeyler yapabileceğimizi ve Şampi-
yonlar Ligi’nde yer alabileceğimizi bi-
liyoruz. Zaten iyi bir takımımız var.
Yapmamız gereken şey savaşmak.
Savaşmamız ve bu mantaliteyi uygu-
lamamız gerekiyor.

Tabii ki de saha ve oyun içerisinde
agresif olmamız gerekiyor. Çünkü sa-
vaşmak ve oynadığımız her maçı ka-
zanmak için oynuyoruz. Ben de şahsi
olarak kaybetmekten nefret ediyo-
rum. Oynadığım her maçı kazanmak
istiyorum. Bunun için her şeyi yapa-

cağız. Bir sürü şey kazanmak istiyo-
rum. Bu hem benim için hem taraftar-
larımız için çok güzel olacak ama
savaşmamız gerekiyor.  

KUPALAR KAZANACAĞIZ VE 
BİRLİKTE KUTLAYACAĞIZ
Öncelikle taraftarlarımıza teşek-

kür ediyorum. Biz nereye gidersek gi-
delim bizi her zaman takip ediyorlar
ve her zaman bizim yanımızdalar.
Geçen sene de bu şekilde oldu. Kötü
anlarda bile o ruhu her zaman koru-
dular. Yanımızda oldular ve bizi takip
ettiler. Onlara teşekkür ediyorum. Bu
sene de birlikte savaşacağız. Onlar
için çok önemli kupalar kazanmak is-
tiyoruz. Eminim ki kupalar kazanaca-
ğız ve hep birlikte kutlayacağız."
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“Keşke Fenerbahçe ayarında
10 tane takımımız olsa”

Alper Yeğin
Sancaktepe Belediye Başkanı 

Keşke Avrupa da 5 tane takım ülkemizi temsil etse, keşke Avrupa kupasını 3 dönem hep Türk takımları

alsa. FENERBAHÇE, GS, TRABZON, BEŞİKTAŞ ve diğer farklı takımlar da buna dahil olsa. 

Benim de bu sebepten bir Fenerbahçelilik duygum var.
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n Sizin Fenerbahçe sempatizanı
olan bir kişiliğiniz olduğunu biliyo-
ruz, bunun için neler söylemek is-
tersiniz?
n Öncelikle ben çok fanatik bir futbol-
sever değilim. Bu konuda çocukları-
mın çok etkisinde kalıyorum, zira
eşim dahil 3 çocuğum da 9-13-18 ya-
şında fanatik Beşiktaşlılar.

Benim evdeki en önemli görevim
onları Beşiktaş maçlarına götürmek,
dolayısıyla ben de onlarla gitmek zo-
runda kalıyorum. 

Fenerbahçe ve Aziz Yıldırım
Başkan için yapılan 3 Temmuz kuşat-
masında, Fenerbahçe’ye gönül ver-
miş birisiyim. Onun mücadelesine
saygı duymakla kalmayıp destekle-
yen pozisyondaydım. Her zaman Fe-
nerbahçe’nin başarılı olmasını
istiyorum. Özellikle son sezonda sı-
kıntılar yaşandı, biz bu sıkıntıları sa-
dece sportif olarak görmüyoruz biraz
da siyasal, sosyal etkilerden kaynak-
landığını düşünüyorum. O anlamda
Fenerbahçe bir aykırı ses çıkartıyor
bu da bizim hoşumuza gidiyor.

FenerbAhçe’nin 
bAşArısı bizi mutlu 
ediYor
Gönlüm bu anlamda Fener-

bahçe’nin başarılı olmasından yana.
Sporun her takım açısından başarılı
olması ülkenin kalkınması anlamına
geliyor. Keşke Fenerbahçe ayarında
10 tane  takımımız olsa, keşke Av-
rupa da 5 tane takım ülkemizi temsil
etse, keşke Avrupa kupasını 3 dönem
hep Türk takımları alsa. FENER-
BAHÇE, GS, TRABZON, BEŞİKTAŞ
ve diğer farklı takımlar da buna dahil
olsa. Benim de bu sebepten bir Fe-
nerbahçelilik duygum var. Maçlara
gitmek çok istememe rağmen işimiz
icabı zaman bulmakta sıkıntı oluyor. 

Fenerbahçe’nin bir farklı özelliği
var bizim ilçemiz açısından. Fener-
bahçe’nin kamp tesisleri Samandıra,
ilçemizin sınırları içinde bulunuyor. O
açıdan da Fenerbahçe’nin başarısı
bizi mutlu ediyor. Bu dönemde şam-
piyon olmasını da çok istedik, ama ol-
madı önümüzdeki dönem olur
inşallah.

türK Futbolunun ve 
sporun gelişmesi 
önemli

n Mourinho’nun Fenerbahçe’ye
gelmesi nasıl bir etki yarattı sizce?
n Şu an için bir popülaritesi var. Hem
ülke için hem bu kongrenin çok konu-
şulması futbolda Fenerbahçe’yi
marka olarak üst noktalarda tutuyor,
ama bunlar hep geçici, şeyler kongre
de unutulacak Mourinho da unutula-
cak, geriye başarı kalacak başarı
olursa sürekliliği olacak.

Türk futbolunun ve sporun geliş-
mesi önemli, öncelikle isteğim gön-
lüm Fenerbahçe’nin başarılı
olmasından yana.

Fanatik bir futbol sever değilim de-
miştim, benim sosyal şartlarımın ge-
reği getirdiği bir durum bu, yoksa
futbol çok keyifli bir alan. 
n Başkan adaylarından Aziz Yıldı-
rım’ın projeleri arasında vadettiği
stat kapasite artırma projesi ve
ünlü teknik direktör hamlesi Mou-
rinho, bunların sonrasında kaza-
nan kim oldu dersiniz?

Süper FenerSüper Fener

ı

Fenerbahçe Can Bartu Tesis-
leri’ne ev sahipliği yapan San-

caktepe Belediyesi’nin 
yeni  başkanı Alper Yeğin’i

Fenerbahçe 2000 Derneği Baş-
kanı Şevket Yılmaz ile 

makamında ziyaret ettik.

Başkanla siyaset hayatını,
projelerini, spora ve hayata ba-

kışını konuşma fırsatı bulduk. 

Siyaset dünyasının bu genç
ve başarılı ismiyle tabii ki 

Fenerbahçe’yi,  şampiyonluk
yarışını da konuştuk. 

Röportaj: Atila BARTIN
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başkan’ın özgeçmişi
1984 yılında Sancaktepe'de doğdu. İlkokulu Sarıgazi Osmangazi İlkoku-
lu'nda, Ortaokulu Yunus Emre Ortaokulu'nda, Liseyi de Mehmetçik Lise-

si'nde bitiren Yeğin, Yükseköğretimini Doğuş Üniversitesi Dış Ticaret
Bölümü'nde tamamladı.

2005 yılında Sancaktepe'de kurmuş olduğu YEĞİN İNŞ.TİC.LTD.ŞTİ. ile
iş hayatına atıldı. 2008 yılında Sancaktepe'nin ilçe statüsüne kavuşma-
sıyla Sancaktepe İş Adamları Derneği kurucu başkanı olarak derneğin

faaliyete geçirilmesinde büyük rol aldı. Sancaktepe İş Adamları Derneği
(SANİAD) üyeliğinin yanı sıra Sancaktepe Belediyesi Başkanlığı sürecine

kadar İstanbul Ticaret Odası (İTO) meclis üyesi olarak görev yaptı.
Gençlik yıllarından itibaren siyasetin içinde yer alarak 2014-2019 yılları
arasında Sancaktepe Belediyesi Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Meclis

Üyesi görevini ustlenerek, 2015-2019 yılları arasında da 2 dönem Cumhu-
riyet Halk Partisi (CHP) Sancaktepe İlçe Başkanlığı görevlerinde bulundu.

2019 yılında yapılan mahalli idareler seçimlerinde belediye başkan aday
adayı başvurusunda bulundu.

2019 yılından itibaren İstanbul Büyükşehir Belediyesi'nin iştirak şirketlerin-
den İSTAÇ A.Ş. ve sonrasında da METRO İSTANBUL A.Ş.'de 2023 yılına
kadar üst düzey yönetici olarak görev yaptı. 1 Kasım 2023 itibariyle San-

caktepe Belediye Başkan Aday Adaylığı çalışmaları sebebiyle METRO İS-
TANBUL A.Ş. 'deki görevinden ayrıldı. 31 Mart Mahalli İdareler

Seçimlerinde Sancaktepe Halkı tarafından Belediye Başkanı olarak seçil-
miştir. Alper Yeğin evli ve 3 çocuk babası.
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n Bence burada kazanan Fener-
bahçe oldu, neden derseniz; sonuçta
yönetime gelmek için yöntemler belli.
Kulübün sorunlarını tespit edeceksi-
niz, onlarla ilgili çözüm önerilerinin
dile getireceksiniz, bunun karşılığını
gören delegasyon da bunlara bakıp
size ve ekibinize oy verecek. 

Biz de aynısını yapıyoruz. Önce
halka gidip Sancaktepe’nin sorunla-
rını anlatıyoruz ve soruyoruz bu so-
runları yaşıyor musunuz? 

‘Evet yaşıyoruz’ dediler,  “O
zaman bunları biz çözeriz kadromuz
var, ben varım, gençliğimiz var bize
imkan verin bunların hepsini biz çö-
zeriz” dedik ve bu sorunları insanların
aklında fikrinde canlandırdık şimdi
bunları bizden istiyorlar. Evet yapaca-
ğım dedim ve yapacağım. Başladık,
projelendiriyoruz finansman modeli
arazi geliştiriyoruz yapacağız diyoruz
ve yapmak zorundayız yapmazsak
bu halk bir daha bizi seçmez.

iYi bir muhAleFet 
iKtidArA dA AlAn AçAr
Burada Aziz Bey stat dedi,

demek ki bu bir ihtiyaç. Şimdi Ali
Beyin omuzlarında böyle bir yük var.
Aziz Başkan takımı ilk sene şampi-
yon yapacağım dedi. Tabii her takım
başkanının hedefi şampiyonluktur
yeni yönetim de bunun için çalışacak-
tır. İyi bir muhalefet iktidara da alan

açar. Aziz Bey’in bu iddialı çıkışların-
dan, Ali Bey’in de faydalanacağını
düşünüyorum. Zira Aziz Bey’in vizyo-
nununa, tecrübesine, bilgisine saygı
duyuyordur. Bunun içinde bu projeleri
hayata geçirecektir.

hAlKımız için en iYisini 
YApmAK için tüm 
gücümüzle, 
gençliğimizle 
çAlışıYoruz

n Siz belediye başkanı olmadan
önce neler yapıyordunuz bugün
geldiğiniz süreci anlatabilir misi-
niz?

Ben bir iş adamıyım, bu yine
devam ediyor, Sancaktepe’de doğ-

dum burada büyüdüm. Partiliyim
CHP’li bir aileden geliyorum. 18 yıldır
partimin üyesiyim, gençlik kollarında
ve diğer kollarında görevlerde bulun-
dum. 2014’de Sancaktepe Belediye-
si’nde belediye meclis üyesi seçilerek
5 yıl meclis üyeliği yaptım. 2015-2019
yılları arasında Sancaktepe CHP ilçe
başkanlığı yaptım, 2019 da belediye
başkanlığı için istifa edip aday adayı
oldum ama partimiz beni aday gös-

termedi. Büyükşehir belediye seçim-
leri yapıldı, Ekrem İmamoğlu Başkan
göreve geldi sonra 2. kez seçim ya-
pıldı. Ekrem Başkan tekrar göreve
geldi sonrasında beni büyükşehirde
başkan danışmanı olarak görevlen-
dirdi. 

Önce İstanbul’un çevre şirketi olan
İSTAÇ da 2.5 yıl başkan vekilliği ve
danışmanlığı görevinde bulundum.
Son 1.5 yıl da benim yerel seçim ça-
lışmalarımı Ekrem Başkanım da bili-
yordu. Bu sefer Sancaktepe’nin en
önemli kamu yatırımı olan metronun
başına geldim. 1,5 yıl da METRO İs-
tanbul’un Başkan Vekilliğini yaptım,
metronun seçimlerden önce açılma-
sını sağladım. 10 Ocak itibarı ile par

timiz beni başkan adayı gösterdi yak-
laşık 80 günlük bir adaylık sonucun
da 31 Mart seçimlerinde Sancaktepe
halkının %51 oyu ile seçilmiş olduk.

Halkımız için en iyisini yapmak için
tüm gücümüzle, gençliğimizle çalışı-
yoruz. 
n Süper Fener Dergisi olarak biz
de size ve ekibinize başarılar dili-
yoruz.  

Röportajımızda bize Fenerbahçe 2000 Derneği Başkanı Şevket Yılmaz ve Abdullah Gül-
bahçe eşlik ederken Şevket Yılmaz, Başkan Alper Yeğin’e futbol takımı forması hediye etti...

Aziz Başkan “Takımı İlk sene
şampiyon yapacağım” dedi.

Tabii her takım başkanının 
hedefi şampiyonluktur yeni

yönetim de bunun için 
çalışacaktır. İyi bir muhalefet

iktidara da alan açar. Ali Bey’in
de bu açıklamalardan faydala-

nacağını düşünüyorum. Zira
Aziz beyin vizyonununa, tecrü-

besine, bilgisine saygı duyuyor-
dur. Bunun içinde bu projeleri

hayata geçirecektir.

Aziz bey’in iddialı çıkışlarından, 
Ali bey’in de faydalanacağını düşünüyorum
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teknik direktör Jose Mourinho'dan övgü dolu sözlerle bah-
seden milli futbolcu, "Jose Mourinho'nun beni istediğini
biliyordum. Fenerbahçe'ye gelince çok mutlu oldum.
Ben de hiç düşünmeden Fenerbahçe'ye trans-
fer oldum." dedi.

Yeni sezon hazırlıklarının ikinci
etabı için Avusturya’da bulunan
Fenerbahçemizde sabah saatle-

rinde gerçekleştirilen antrenmanın ar-
dından futbolcumuz Çağlar Söyüncü,
basın mensuplarıyla bir araya geldi. 

Hazırlık kampını değerlendirerek
sözlerine başlayan Çağlar Söyüncü;
transfer sürecini, yeni sezon formaları-
mızı, takım kimyasını ve milli takım
hakkındaki düşüncelerini de paylaştı.

BURADA OlMAktAn 
DOlAYı ÇOk MUtlUYUM
Gerçek anlamda tekrardan burada

olmaktan dolayı çok mutluyum. Kampa
katıldığımdan dolayı da ayrıca mutlu-
yum. Güzel bir havamız var. Geçen se-
neden bozulmayan bir takımdaşlık söz
konusu. Efsane bir hocamız da var.
Dünyada kendini kanıtlamış bir hoca.
Çok güzel bir ortamımız var. Umarım
sakatlık olmadan bu etapları atlatırız ve
ilk resmi maçımıza hazır oluruz.

Hocamız Totten-
ham’dayken ben Lei-
cester City’de
oynuyordum. Orada
rakip olduğumuz bir
maçta esprili bir ko-
nuşmamız olmuştu.
Sonra Konferans
Ligi’nde Leicester-
Roma eşleşme-
sinde yine
karşılıklı oynadık.
Konuşmalarımız
oldu ama ciddi
anlamda konu-
şulmadı. Ama
hocamızın beni
istediğini bili-
yordum. Bu-
raya da
gelince çok
m u t l u
o l d u m .
Ben de

TEMMUZ 2024GÜNDEM Süper FenerSüper Fener

Fenerbahçe, geçtiğimiz sezon ara transferde kiralık olarak kadrosuna kattığı
Çağlar Söyüncü'nün bonservisini Atletico Madrid'den aldı.Çağlar Söyüncü ile
3+1 yıllık sözleşme imzaladığını duyuruldu. 

Deneyimli stoper ile 3+1 yıllık sözleşme imzalandığını açıklarken, İspanyol eki-
bine ödenecek bonservis bedeli olan 8.5 milyon euro 4 sene içinde 7 taksitle
ödenecek.

28 yaşındaki milli stoper, geçirdiği sakatlık nedeniyle EURO 2024 kadrosundan
çıkartılmıştı. Başarılı savunmacı, Fenerbahçe formasıyla çıktığı 16 maçta 2 gol
atma başarısı gösterdi.

teknik direktör Jose Mourinho'dan övgü dolu sözlerle bah-
seden milli futbolcu, "Jose Mourinho'nun beni istediğini
biliyordum. Fenerbahçe'ye gelince çok mutlu oldum.
Ben de hiç düşünmeden Fenerbahçe'ye trans-
fer oldum." dedi.

Yeni sezon hazırlıklarının ikinci
etabı için Avusturya’da bulunan
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Fenerbahçe, geçtiğimiz sezon ara transferde kiralık olarak kadrosuna kattığı
Çağlar Söyüncü'nün bonservisini Atletico Madrid'den aldı.Çağlar Söyüncü ile
3+1 yıllık sözleşme imzaladığını duyuruldu. 

Deneyimli stoper ile 3+1 yıllık sözleşme imzalandığını açıklarken, İspanyol eki-
bine ödenecek bonservis bedeli olan 8.5 milyon euro 4 sene içinde 7 taksitle
ödenecek.

28 yaşındaki milli stoper, geçirdiği sakatlık nedeniyle EURO 2024 kadrosundan
çıkartılmıştı. Başarılı savunmacı, Fenerbahçe formasıyla çıktığı 16 maçta 2 gol
atma başarısı gösterdi.
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teknik direktör Jose Mourinho'dan övgü dolu sözlerle bah-
seden milli futbolcu, "Jose Mourinho'nun beni istediğini
biliyordum. Fenerbahçe'ye gelince çok mutlu oldum.
Ben de hiç düşünmeden Fenerbahçe'ye trans-

ham’dayken ben Lei-
cester City’de
oynuyordum. Orada
rakip olduğumuz bir
maçta esprili bir ko-
nuşmamız olmuştu.
Sonra Konferans
Ligi’nde Leicester-
Roma eşleşme-
sinde yine
karşılıklı oynadık.
Konuşmalarımız
oldu ama ciddi
anlamda konu-
şulmadı. Ama
hocamızın beni
istediğini bili-
yordum. Bu-
raya da
gelince çok
m u t l u
o l d u m .
Ben de
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seden milli futbolcu, "Jose Mourinho'nun beni istediğini
biliyordum. Fenerbahçe'ye gelince çok mutlu oldum.
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Hocamız Totten-
ham’dayken ben Lei-

“Hocamızın 
beni istediğini 
biliyordum”
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hiç düşünmeden buraya geldim.
BİR HAFtA SOnRA 
tAkıMlA ÇAlıŞMAYA 
BAŞlAYABİlİRİM
Son olarak doktorlarımızla konuştu-

ğumuzda çok ufak da olsa yine
MR’ımda geçen sezonun son maçın-
daki sakatlığımdan dolayı ufak bir gö-
rüntü var. Tabii takım arkadaşlarım da
benden bir hafta önce başladıkları için
onlarla aynı seviyede değilim. Sakatlık
sürecini risk almadan geçirmek önemli.
Tabii bu sürece hocamız da dahil
olmak üzere hocam, doktorumuz ve
ben bir görüşme yaptık ve bir hafta
daha diyebilirim. Ondan sonra hayırlı-
sıyla takımla çalışmalara başlayaca-
ğım.

İlk ÖnCElİĞİM HER ZAMAn 
FEnERBAHÇE’YDİ
Ben geldiğimden beri burada kal-

mak istediğimi kendi başkanımıza da
söyledim. Futboluma da bunu yansıt-
maya çalıştım. Uzun yıllar Avrupa’da
oynadığım için mutluyum ama artık Fe-
nerbahçe’de oynamak istediğimi ilet-
tim. Sağ olsun Başkanımız, geçen
senenin sonlarına doğru planlamamı,
düşüncemi sordu. Ben de ilk önceliği-
min burası olduğunu söyledim. Sezon
biteli yaklaşık bir ay oldu ve ben de
kimsenin telefonunu açmadım. İlk ön-
celiğim burası oldu. Sağ olsun Başka-
nımız da özel ilgilendi. Acun ağabey,
Mario hepsi sağ olsun çok güzel ilgilen-
diler. İlk önceliğim her zaman burasıydı
ve sonunda oldu.

HOCA DünYA ÇApınDA, 
kEnDİnİ kAnıtlAMıŞ 

BİR İnSAn
Ülkemize böyle isimlerin

gelmesi ülke adına, bizler
adına, altyapıdan çıkan
oyuncular adına çok
çok önemli

Söylediğimiz laflar
belki çok klişe ola-

cak ama hocanın hakkında yorum yap-
mak bizlere düşmez. Hoca Dünya ça-
pında, kendini kanıtlamış bir insan.
Bizler hem kendi futbolcuları olarak
hem de ülke olarak çok şanslıyız. Ülke-
mize böyle isimlerin gelmesi ülke
adına, bizler adına, altyapıdan çıkan
oyuncular adına çok çok önemli. Şu an
baktığınızda takımdaki 16, 17, 18 ya-
şındaki gençler Jose Mourinho ile an-
trenmana çıkıyor, bu çok büyük bir

şans. O nedenle böyle isimlerin
kıymetini bilmeliyiz. Onların gös-
terdiği değerin daha fazlasını
bizler göstermeliyiz. Bu konuda

çok mutluyuz.
Mİllİ tAkıMDA GURUR 
vERİCİ BİR tABlO vAR
Milli takımdaki bütün arkadaşları-

mızı, hocamızı tebrik ediyorum.
Gurur verici bir tablo var. Gruptan çok

güzel çıktık. Eksiklerimiz yok mu, tabii
ki de var ama orada rövanş olmayan
maçlar oynuyoruz. Bunun için bütün
takım arkadaşlarımı kutluyorum. Çok
iyi mücadele ediyorlar. Ben de sakatlı-
ğımdan dolayı orada olamadığım için
gerçekten üzgünüm ama her şeyde bir
hayır vardır. Oradaki arkadaşlarıma ba-
şarılar diliyorum. Hollanda maçında da
en üst seviye performansla turu geçe-
ceğimize inanıyorum.

Milli takımdaki arkadaşlarım ile her
maçtan sonra konuşuyoruz. Portekiz
maçından sonra da takım arkadaşla-
rımla görüştüm. O yüzden o konuda sı-
kıntımız yok. Hocamızın taktiksel bakış
açısı ile ilgili sorunuza gelirsek de biz
hepimiz hazırız, hazır olmak durumun-
dayız. Hocamızın kararı ne olursa
olsun yani üçlü de olsa dörtlü de olsa
biz kendimizi hazır tutmalıyız. Takım
olarak çok kaliteliyiz. Özellikle bu kad-
ronun bozulmaması da çok önemliydi.
Kendimizi hazır tutmalıyız.

Şampiyonlar Ligi’nde formasyonun,
formatın değişmesi lazım. Ülke olarak
puanımız son zamanlarda oldukça
yükseldi. Sezonu erken açtık ve uzun
bir sezon olacak. Arkadaşlarımızla hep
konuşuyoruz ki buraya geldiğimde de
gördüm. Çok mutlu bir takım olduğu-
muzu söyleyebilirim. Bunu zaten her-
kes görebiliyor. O nedenle sezonun

uzun olmasına dair bir düşün-
cem yok. Biz her zaman eli-
mizden gelenin en iyisini
yapmaya çalışacağız. Sezo-

nun uzun ya da kısa olmasının bizim
için hiçbir önemi yok.
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Türk futbolunun gelmiş geçmiş en
kaotik döneminin mimarı, sezon
boyunca tarihimizde görülmemiş

skandallarla adeta boğulan Mehmet
Büyükekşi, oturduğu koltuğu bırak-
mamak adına her türlü atraksiyonu
yapıyor.

Hazret, Almanya’daki Avrupa Fut-
bol Şampiyonası’nı bile tam anla-
mıyla bir seçim propagandası
ortamına dönüştürdü.

EURO 2024’ün ilk anından başla-
yarak, 600 kadar insanı organizas-
yona çeşitli kılıflar altında götüren
TFF, son ve en önemli bombayı ise,
Milli Takımımızın Avusturya ile oyna-
dığı maçta patlattı. Tüm liglerde mü-
cadele eden kulüplerin başkanlarını,
tüm masrafları federasyonca karşıla-
narak Leipzig’e götürdü.

Evet, geçmişte de yurt dışı orga-
nizasyonlara götürülen başkan, yöne-
tici, siyasi ve bürokratların olduğunu
biliyoruz. Ancak, arşivler karıştırılıp
detaylı bir inceleme yapılırsa net ola-
rak görülecektir ki, ne hiçbir organi-
zasyona davet edilen insan sayısı
olarak, ne de Almanya’daki harcanan
meblağlara asla ulaşılmamıştır.

Harcama demişken, o konuda da
telaffuz edilen rakamdan da söz ede-
lim. 2 milyon 850 bin EURO…

Özellikle de, 2 Temmuz’da Leip-
zig’de Avusturya ile oynadığımız
maça, profesyonel liglerde mücadele
eden tüm kulüp başkanlarına gönde-
rilen davet mektubuna, birkaçı hariç

YAĞmA HAsAN’ıN böREĞİ...
www.sporvitrini.com

ALİ CAN
ERDEN AKTOĞU

TFF son bombayı Milli Takımımızın Avusturya ile oynadığı maçta 
patlattı. Tüm liglerde mücadele eden kulüplerin başkanlarını, tüm
masrafları federasyonca karşılanarak Leipzig’e götürdü. Sadece seçim
yatırımı amacı güden böyle bir davet savurganlığının içinde, hiç mi
diğer yaş grubu Milli takımlarımızın hocaları olmaz?
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hepsi icabet etti ve 130’u aşkın baş-
kan Almanya’ya uçtu.

Genel Sekreter Taner Senseven
imzasıyla iletilen yazıyla yapılan da-
vette sadece kulüp başkanlarına yö-
nelik olduğunun da altı çizildi. Yani
herhangi bir yetkili değil de başkan.
Acaba neden?..

Peki, 18 Temmuz olarak ilan edi-
len yani artık günlerin sayıldığı se-
çimli bir genel kurul varken, futbol
tarihimizde hiç olmadığı kadar sıcak
bir atmosfer ve tozun dumana karış-
tığı bir ortam yaşanırken, ayrıca dev-
let tarafından daha henüz 1.5 ay
kadar önce yayınlanmış bir, ‘Tasarruf
Tedbirleri Genelgesi’ Resmi Gaze-
te'de yayımlanıp yürürlüğe girmişken,
sizce TFF kaynaklarını ‘Yağma hasa-
nın böreği’ misali har vurup, harman
savuran anlayış ne anlama geliyor?

Cevap çok net ve gayet basit..
Suudi Arabistan’daki Süper Kupa

fiyaskosu, İstanbulspor’un sahadan
çekilip, Halil Umut Meler’in yumruk-
lanması gibi skandal olaylarla hem
kendisini, hem de TFF’yi ayağa düşü-
ren Büyükekşi’nin, TFF başkanlığının
tam anlamıyla bir rezillikler kumpan-
yası olmasına karşın, bir dönem daha
devam etmesi adına yapılan propa-

ganda faaliyetinden başka bir şey
değil.

Geçmişe dönüp baktığımızda,
gayet normal, geçmişte de uygulanan
bir durum gibi görülse de, içinde bu-
lunulan süreç adına hiç hoş bir tablo
değil bu. Bir kere, yukarıda da altını
çizdiğim gibi, hiçbir organizasyona
asla bu kadar çok kişi davet edilme-
miş ve de böylesine bol keseden pa-
ralar harcanmamıştı.

Ayrıca Almanya’da, ‘Her şey dahil’
bu tatil programına davet edilen isim-
ler arasında kırka yakın da ga-
zetecinin olması, olayı daha
başka noktalara evirmiyor mu?

Bir başka yanıt arayan konu
başlığı da şu; Sadece seçim
yatırımı amacı güden böyle bir
davet savurganlığının içinde,
hiç mi diğer yaş grubu Milli ta-
kımlarımızın hocaları olmaz?

Bu arada, tanıdığım ve
görüştüğüm bazı kulüp baş-
kan ve yöneticilerinden de
aldığım bilgiler doğrultu-
sunda, yakın markajla kon-
gre desteğinin istendiğini de
şaşkınlıkla öğrendim.        

Sözün özü, bir tarafın-
dan bakıldığında gayet nor-
mal gibi görünen bu
durum, birincisi zaman-
lama, ikincisi amacı aşan
insan sayısı ve buna bağlı
olarak astronomik rakam-
ların harcandığı, katılımcı hiçbir
ülkenin yanına dahi yaklaşa-
madığı rakamlar içeren bu
davet tablosunu hiçbir mantıklı
gerekçeyle ifade edilemez.

Tam da buradan hareketle,
Sayın Büyükekşi, her an-
lamda ekonomik sıkıntıların
hüküm sürdüğü şu süreçte,
böylesine bir uygulamayı,
‘masum ve sıradan bir davet’
olarak kime inandırabilir
sizce?

Nihayetinde, maddi kay-
naklarını devlet sağlamasa,
özerk de olsa, TFF de bu
ülkenin resmi çalışma ya-
pısı olan bir kurumudur.
Özerk olarak tanımlanmış
olması bu tüzel kişiliğin,
aslında yasa koyucu tara-
fından bir kamu tüzel kişi-
liği olarak algılandığı
sonucunu değiştirmez. Yani yasalara

göre, ‘Tasarruf Tedbirleri Genelgesi’
de dahil olmak üzere, her şekilde
devletin belirlediği temel uygulama-
lara uymak zorundadır. 

Son olarak Sayın Büyükekşi’ye
hatırlatmak isterim ki, “Mızrak çuvala
sığmaz” atasözünü ve açılımını bu ül-
kede hemen herkes iyi bilir…

Tabi, çıkar paydaşlıkları ve ‘gü-
nünü gün etme’ alışkanlıklarıyla hare-
ket eden ‘şakşakçılar’ hariç. Bilmem
anlatabildim mi?

Kalın sağlıcakla…

sonucunu değiştirmez. Yani yasalara

ların harcandığı, katılımcı hiçbir
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117yıllık gelenek bu yıl da

değişmedi ve 2023-2024
sezonunda en çok şam-

piyonluğu yine Fenerbahçe kazandı.
E-spor ile birlikte faaliyette bulunduğu
spor dallarını 10’a çıkaran Fenerbahçe
özel turnuvalar ve altyapı İstanbul şam-
piyonaları haricinde futbolda 2, basket-
bolda 9, voleybolda 3, atletizmde 8,
kürekte 19, yüzmede 5, masa tenisinde
5,  e-sporda 5 şampiyonluk
olmak üzere toplam 56 şampi-
yonluk elde etti. Fenerbahçe
tüm branşlarda şampiyonluk ku-
palarını kazanmaya devam eder-
ken ezeli rakiplerimizden
Galatasaray sadece futbol, su-
topu ve judoda, Beşiktaş ise fut-
bolda kazandığı Türkiye
Kupasının yanı sıra hentbolda
şampiyonluğa ulaştı.

FUTBOL
Fenerbahçe futbolda 99 gol

atıp 99 puan toplamasına rağ-
men ezeli rakibinin saha dışında
da etkin olması sebebiyle Süper
Lig şampiyonluğunu kaçırdı. Tür-
kiye Kupasına ve UEFA Konfe-

rans Ligine çeyrek finalde veda etti.
Önceki yıl şampiyonluğu son dakikada
yediği golle kaybeden Fenerbahçe
Kadın Futbol Takımı bu sezonu da
üçüncü sırada tamamladı. Gelişim lig-
lerinde mücadele eden Fenerbahçe alt-
yapı takımları U19 Elit Ligi ve U14
Gelişim Liginde üçüncü, U16 Gelişim
Liginde dördüncü olurken U17 Elit Li-
ginde ve U15 Gelişim Liginde çeyrek

final oynadı. U11 ve U13 takımlarımız
gruplarını şampiyon olarak tamamladı.
Ayrıca altyapı takımlarımız yurtiçi ve
yurtdışında katıldıkları birçok turnuva-
dan şampiyonluk kupasıyla döndü.

BASKETBOL
Basketbolda Fenerbahçe kazandığı

9 şampiyonluk kupasıyla erişilmesi
güç bir rekora imza attı. Erkeklerde
Süper Lig ve Türkiye Kupası, kadın-
larda Süper Lig, Türkiye Kupası, Euro-
league Women ve Avrupa Süper
Kupası, tekerlekli sandalyede Süper
Lig ve Euro Cup 2, son olarak da genç
kadınlarda ikinci kez üst üste Türkiye
Gençler Ligi şampiyonluklarını Fener-

bahçe kazandı. Erkek takımımız
2019 yılından bu yana ilk kez Eu-
roleague’de Dörtlü Final oynadı.
Altyapı Türkiye Şampiyonalarında
erkeklerde U14 takımı dördüncü,
U16 takımı beşinci; kızlarda U18
takımı altıncı, U14 takımı yedinci
oldu. Ayrıca kızlarda U18 takımı İs-
tanbul şampiyonluğunu elde etti. 

VOLEYBOL
Voleybolda Fenerbahçe kadın-

larda bir kez daha Süper Lig şam-
piyonluğunu kazanırken,
erkeklerde ligi ikinci sırada tamam-
ladı. Kadın voleybolcularımız Kupa
Voley’de de şampiyonluğa ulaştı.
Altyapı takımlarımızdan Küçük Kız

tTEMMUZ 2024GÜNDEM Süper FenerSüper Fener

ALİ CANBAKİ AYDIN

BU YIL DA EN ÇOK ŞAMPİYONLUĞU
BİZ KAZANDIK

Fenerbahçeli sporcular Mayıs ve Haziran aylarında da özellikle atle-
tizm, yüzme ve kürekte Avrupa şampiyonlukları kazanmaya ve göğsü-

müzü kabartmaya devam ederken Euro 2024’te 4 ayrı milli takıma 8
futbolcu gönderen kulübümüz burada da zirveyi kimseyi kaptırmadı. 
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Takımımız Türkiye şampiyonu olurken,
Genç Kız Takımımız ve Genç Erkek Ta-
kımımız dördüncü oldu. 

ATLETİZM
Atletizmde Fenerbahçe Mart ayında

yapılan kros ligi finallerinde takım ha-
linde 5 lig şampiyonluğu, 1 ikincilik ve
1 üçüncülük kazandı. Büyük-genç
kadın ve erkeklerde, bir de yıldız kız-
larda Fenerbahçe şampiyon oldu. Av-
rupa Şampiyon Kulüpler Kupası kros
yarışlarında Fenerbahçe genç kızlarda
bir kez daha Avrupa şampiyonu olur-
ken, genç erkeklerde Avrupa üçüncülü-
ğünü elde etti. Ayrıca Fenerbahçe U16
ve U18 liglerinde erkeklerde Türkiye
şampiyonluğunu kazandı. 2023 yılında
çifte şampiyonluk kazandığımız ve yine
en büyük favorisi olduğumuz büyükler
Süper Lig müsabakaları Olimpiyat-
lardan sonra yapılacak. 

KÜREK
Kürekte Fenerbahçe son 6 se-

zonda büyüklerde yapılan 24 yarı-
şın 24’ünden de şampiyonlukla
ayrılarak erişilmesi güç bir rekora
daha imza attı. 2024 Büyükler Tür-
kiye Şampiyonasında, Türkiye Ku-
pasında, Salon Türkiye
Şampiyonasında ve Akdeniz Ku-
pasında Fenerbahçe kadınlar ve
erkeklerde 8 şampiyonluğun tama-
mını kazandı. Salon Türkiye Şam-
piyonasında hafif kilo kadınlar, U19
kadınlar ve U15 erkekler şampi-
yonlukları da kulübümüzün oldu.

Ayrıca Deniz Küreği Türkiye Kupası
Sahil Sürat Yarışlarında kürekçilerimiz
büyük erkeklerde şampiyonluğu ka-
zandı. Haziran ayında yapılan Bahar
Kupası yarışlarında Fenerbahçe 6
şampiyonluğun 4’ünü kazanırken, 2 de
ikincilik elde etti. U17-U19 erkek ve ka-
dınlarda Fenerbahçe şampiyon oldu.
Mayıs ayında yapılan Uluslararası
Haliç Kürek Yarışlarında Fenerbahçe
U19 kadın ve erkekler ile U19 karışıkta
üç şampiyonluk kupası kazandı. 

YÜZME
Yüzmede Fenerbahçe Aralık ayında

yapılan Kulüplerarası Kısa Kulvar Şam-
piyonasında 6 kategorinin 5’inde Tür-
kiye şampiyonu oldu. Açık yaş
kadınlar-erkekler, genç erkekler ve yıl-
dız kızlar-erkekler kategorilerinde Fe-

nerbahçe şampiyonluğu kazandı. 
MASA TENİSİ
Masa tenisinde Fenerbahçe kadın

ve erkeklerde Süper lig şampiyonlu-
ğunu kazandı. Fenerbahçe masa teni-
sinde 1968, 2008, 2016, 2019 ve 2021
yıllarından sonra 6. kez çifte Türkiye
şampiyonluğu elde etti. Erkeklerde Tür-
kiye Kupasını, minik kızlarda Türkiye
şampiyonluğunu kazandı. Ayrıca Kadın
B Takımımız 2. ligde yenilgisiz şampi-
yon olarak 1. lige yükseldi.

ESPOR
Esporda Fenerbahçe EA Sports FC

24 Türkiye Espor Futbol Liginde, TEFL
Türkiye Kupasında ve eSüper Kupada,
ayrıca VPG Premier Ligde şampiyon-
luğu elde etti. 

Fenerbahçeli sporcular Mayıs
ve Haziran aylarında da özellikle
atletizm, yüzme ve kürekte Av-
rupa şampiyonlukları kazanmaya
ve göğsümüzü kabartmaya
devam ederken Euro 2024’te 4
ayrı milli takıma 8 futbolcu gönde-
ren kulübümüz burada da zirveyi
kimseyi kaptırmadı. 2024 Paris
Olimpiyatlarına da her zaman ol-
duğu en çok sporcuyu yine Fe-
nerbahçe gönderecek… Bunların
hepsi neden Dünyanın En Büyük
Spor Kulübünün Fenerbahçe ol-
duğunun göstergeleridir. 

2024 TEMMUZ GÜNDEMSüper FenerS

2019 yılı sonrası düzenlenen Türkiye Şampiyonaları ve Türkiye Kupası müsabakalarında hem erkeklerde hem de kadınlarda
sergilediği performanslarla tüm kupalara ambargo koyan ve 24'te 24 yapan Kürek Şubemiz...
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kulübümüze kurulan kumpas
bir kez daha tescillendi

Fenerbahçe’ye kurulan 3 Temmuz
2011 kumpasında görev alan ve
görevleri ağırlıklı olarak polis şef-

leri ve memurları olan 107 kişi hak-
kında 2016 yılı mayıs ayında
operasyonlar yapılmış ve bu kişiler
hakkında kumpas ve FETÖ üyeliğin-
den ceza davası açılmış ve bu dava
2021 yılı Haziran ayında mahkûmi-
yetlerle sonuçlanmıştı.

Mahkûm olan günün polis amir ve
memurları hakkında kumpas suçları
sabit görülerek uygulanması gereken
kanun maddesi yönünden Yargıtay ta-
rafından bir bozma kararı vermişti. Bu
karar doğrultusunda İstanbul 23. Ağır
Ceza Mahkemesinde dün duruşma
yapıldı. Fenerbahçe Kulüp Avukatı
Naim Karakaya duruşmada yaşanan-

larla ilgili açıklamalarda bulundu. 
‘YARGITAY cAmiAmIzIn 
hAklIlIk ve 
mAğduRiYeTini 
TespiT eTmişTiR’
Avukat Naim Karakaya “Verilen

mahkûmiyet kararları için temyiz ince-
lemesi yapan Yargıtay Mart 2024’te
verdiği kararda 3 Temmuz operasyo-
nunun örgütsel amaçlarla yapılmış ol-
duğunu tescilleyerek camiamızın
haklılık ve mağduriyetini tespit etmiştir.
Yargıtay, mahkûm olan polislerden
15’inin bir kısmı yönünden uygulana-
cak madde farklılığı bir kısmı yönün-
den ise eksiklerin giderilmesi için
dosyayı İstanbul Ağır Ceza Mahkeme-
sine göndermişti.

Yargıtay 3. Ceza Dairesi, mahkemenin 
kumpasçılara verdiği cezaları onadı

Kulüp avukatlarımızdan Naim Kara-
kaya:  3 Temmuz sürecinin örgütsel

amaçlar doğrultusunda kamuo-
yunda kargaşa meydana getirmek

amacıyla Fetullahçı örgütün amaçla-
rına hizmet etmek olduğu,Yine bu

süreçte görev alan hakim ve savcı-
lar hakkında Fetullahçı örgüte üye

olmaktan kesinleşmiş mahkumiyet
kararları bulunmasının tesadüf ola-

rak açıklanamayacağı ve adli bu sü-
recin örgütsel amaçlarla

yürütüldüğü tespitlerine yer veril-
miş.Bu tespitler yıllardır süren mü-

cadelemizde haklılığımızın bir
ispatı niteliğindedir ve değerlidir.

GÖZDEN

KAÇMASIN
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Dosyanın ilk derece mahkeme-
sine dönmesi üzerine 15 sanık polis
yönünden eksiklerin tamamlanması
amacıyla yapılan davanın duruşma-
sına dün kulüp avukatları olarak ka-
tıldık. Kulübümüz bu davada Ceza
Yargılamasındaki mağdur ve şikayet-
çilerin alabileceği en aktif rol olan ‘ka-
tılan’ sıfatıyla davada yer almaktadır.
Ağır Ceza Mahkemesi, Yargıtay’ın
bozma kararı doğrultusunda eksikle-
rin tamamlanması için bazı ara karar-
lar verdi.

‘biRleşTiRmeleRin 
dAvAlARI uzATAcAğInI 
iFAde eTTik’
Sanıklar, bu davanın başka dava-

larla da birleştirilmesini talep etti.
Kulüp olarak bu talebe karşı çıkıp bir-
leştirmelerin davaları uzatacağını
ifade ettik. Mahkeme de bu birleş-
tirme taleplerini, geldikleri aşamaların
farklılığı dolayısıyla reddetti. Mah-
keme dün, adli kontrolü olan sanıkla-
rın adli kontrollerinin devamına karar
verdi. 

‘hukuken TAkipçisi 
olmAYA devAm edeceğiz’
Bu davadan tutuklu sanıkların ise

tutuklulukta geçirmiş oldukları süre
dikkate alınarak tahliyesine karar
verdi. Tahliyesine karar verilen sanık-
lar başka suçlardan hükümlü du-
rumda oldukları için halen
cezaevinde kalmaya devam edecek-
ler. Bu tahliye kararına karşı kulübü-
müz ve duruşmaya katılan
Cumhuriyet Savcısı itiraz etmiştir. 

Yargılamanın bir sonraki celsesi
24 Ekim tarihinde gerçekleştirilecek
olup Fenerbahçemize kurulan kum-
pasın hukuken takipçisi olmaya
devam edeceğiz.” dedi.
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Türk Futbolu son yıllarda, yöneticilerin belden
aşağı sözleri ile değer kaybetti.
Özellikle Galatasaray ile Fenerbahçe arasın-

daki atışma yarışı zaman zaman terbiye sınırını
aşıyor.

Galatasaray ile Fe-
nerbahçe'nin bir asır
önce başlayan, daha
doğrusu rekabetin yanı
sıra "dostluk" ile baş-
layan birlikteliği son za-
manlarda ağıza
alınmayacak sözlere kadar tırmandı.

Beceriksiz yöneticiler, rakibe ağır suçlamalarla
kabahat- lerini örteceklerini sanıyor. 

Haddinizi ve yerinizi bilin.
Bu iki güzide kulübümüzde

görev alacak yöneticiler, neyi tem-
sil ettiklerini anlamalı. Anlayama-
yacaklar ise defolup gitmeli.

Bize küfürsüz ve rakibi aşağı-
lamayan bir temiz futbol ligi
gerek.

Not: Görüntüleri koyduk ki, hadlerini
bilmeyen yöneticiler, rekabetin ne kadar dostluk
içinde olduğunu görsün.

kabahat- lerini örteceklerini sanıyor. 

28
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MAYIN TARLASIIIIIIIII
CENGİZ TOKGÖZ

Fenerbahçe'de bayramlaşmaya katıl-
dım. Faruk Ilgaz Tesisleri tıklım tık-

lım idi. Başkan Ali Koç, büyük salon
girişinde karşıladı üyeleri. Her zaman ol-
duğu gibi yine izzet-ikram Divan'dan ve
çok güzeldi.

Kaynak yaparak öne kaç-
tım. Divanda en çok sata-
şan olmama karşın, güler
yüzle karşıladı. Şuna
inanıyorum ki, konu fut-
bol olmayınca süper
kibar biri. Hediye etti-
ğim Türkiye'nin tek vo-
leybol kitabı için bana
yolladığı "teşekkür" ya-
zısı ödüllerimin olduğu ca-
mekanda.

Başkana "Şampiyonluk sözü istiyo-
rum" dedim. Yanıtı "Söz" dedi.

Kendi de biliyor kolay olmayacağını.
Yalnız Jose Morinho ile de olmayacak.

Geceleri rahat uyuyamıyordur. Çünkü
Arçelik, Beko gibi iki başarılı

dev firmanın sahibi olum-
suzluğa alışkın değildir.

Bu sene o sene mi
acaba.

Kalabalık idi. Sta-
dımızdaki küfür ile
stad metrobüs ara-
sındaki karanlık kes-
tirme için de söz

isteyecektim. Onları
sonraya bıraktım.

Önemli bir kongreyi geride bıraktık.
Başkan Ali Koç, eski başkan Aziz

Yıldırım ile yarıştı.
Bence. Yıldırım'ın amacı koltuk değil

Fenerbahçe'ye kazanmasa bile hizmet
etmekti.

Aziz Yıldırım ne vaat etti ise gaza
gelen Ali Koç, daha iyisini gündeme ge-
tirdi.

Teşekkürler Aziz Yıldırım...

Statlarımızdaki kü-
fürlerden en çok

ben şikayetçiyim. Eği-
timsiz ve edepsiz se-
yirci ne dediğinin
farkında olmadan ana-
avrat küfür ediyor. Bu
küfürbaz seyirciler ile
aynı görüşte olan
kulüp yöneticileri kıllarını bile kıpırdatmı-
yor. Oysa küfür başladığında müzik sesi
ile susturulur.

Galatasaray Teknik Direktörü Okan
Buruk'tan okkalı bir küfür duydum. Birisi
ona "Sen seyirci değilsin. Galatasa-
ray gibi büyük bir takımın antrenörü-
sün. Sana yakışmıyor" demeli. 

Benim diyeceğim söz, önce terbiye.
Şampiyonluk sonra.

Avrupa Şampiyona-
sı'nı izledik. Ülke-

mizdeki futbolun çok
üzerinde. Dikkatimi
çeken görüntü, futbol-
cuların centilmenlik-
leri. Kazanan hep
kaybedeni teselli etti.
Biz de ise imkanı var
mı. Tek-tük görüntü,
olayın genelini etkile-
mez. Keşke ders olsa.

Başkandan Şampiyonluk Sözü

EMEKLİLER YILI 
KUTLAMA ETKİNLİKLERİ

YURTDIŞINDA MASTER YAPMIŞ, 4 DİL BİLEN
İNEĞİN SÜTÜNDEN YAPILMIŞ SÜTLAÇ. 
BU FİYATIN BİR AÇIKLAMASI OLAMAZ

YER SABİHA GÖKÇEN HAVAALANI. 
BUNUN ADI SOYGUNDUR!!!

İLGİLİLERE DUYURULUR

Morinho'nun gelişi ile Fenerbahçe
güçlü transferler için kolları sıvadı.
Haberlere göre Manchester City'de 1
yıl daha sözleşmesi olan Victor Lin-
delöf (29) varmış listede. 2017'den
beri City'de oynayan İsveçli, 259
maçta 4 gol atmış, 7 asist yapmış.
Yapmayın etmeyin, ben o kadar
maçta oynasam en az 10 gol atarım.
Üstelik 15 milyon euro. Morinho'nun
eski topçusu imiş…

Yabancı Değilmiş

Yıldırım Görevini Yaptı

Önce Terbiye

Bize Ders Olmalı

Haddinizi ve Yerinizi Bilin
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Futbol Federasyonu Hesap Ver
2002 yılından bu yana öyle bir olaylar

ile tanışıyoruz ki.. İnsanın aklı almı-
yor.

Almanya'da yapılan Avrupa
Futbol Şampiyonası için dene-
yimli gazeteci Tahir Kum'un iddia-
ları öyle yenilir, yutulur cinsten
değil. Tahir Kum'a göre Futbol
Federasyonu Almanya'ya 613 da-
vetli götürdü.  Tahir Kum'a alkış-
lar.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu'nun İtalya'ya götürdüğü kalaba-
lık gazeteci topluluğunu eleştiren basın,
nedense bu 613 davetliye yazı yazamadı.

Benim karakterimdeki bir başka mes-
lektaşım Medya Ombudsmanı Faruk Bil-

dirici de şunları yazdı: "İmamoğlu'nun
Roma gezisinin hesabını soran medya,

Futbol Federasyonu'nun Euro
2024 için Almanya'ya 500-600
davetli götürmesinin maliyetini
soramayacak!  Çünkü davetlile-
rin 36'sı futbol yazarı. 10 günde
3 maç izleyip kalan zamanda tu-
ristik gezi yapacaklar. Tüm har-
camalar TFF'den."

Ben de buradan "Davetli
613 değil 197 kişi idi" diyen fe-
derasyonu isimleri açıklamaya

davet ediyorum.
Sevdiğim bir laf vardır, onunla noktalı-

yayım. "Anamı öpen kadı. Kime şikayet
edeyim." 

Bir Tarihtir Güneş Spor Servisi

1- Şişman olan her zaman kalecidir
2- Oyun sadece tüm oyuncular yorgunsa
biter (kural 5 hariç)
3- Hakem yok
4- Sadece faul ciddiyse penaltı olur
5- Topun sahibi sinirlenirse maç biter
6- En iyi 2 oyuncu aynı takımda oy-
nayamaz O yüzden herkes kendi
oyucularını seçer
7- Eğer en son seçildiysen bu
küçük düşürücüdür
8- Sahadaki en iyi oyuncu top
sahibiyle aynı takımda değilse
maç çok geç başlar
9- 3 korner bir penaltıdır
10- Hava kararmaya yakın maç bera-

bere ise golü atan maçı kazanır maç biter.
11- Şut kalecinin boyunu aşarsa uzanama-
yacağı yere giderse gol sayılmaz
12- Tahta kaleler çok lüks sayılırdı iki taş
koyup kale yapardık göz kararı gol sayılırdı

13- Çaktırmadan kale küçültülebilir,
14- Abanmak yok, ayıp olur

15- Dur dur teyze geçsin
Yeni nesil çok şey kaybetti hem
de çok şey!..
Belki top veya ayakkabı alacak
paramız yoktu ama yemin edi-

yorum çok daha huzurlu, çok
daha neşeli, çok daha güler

yüzlü çok daha insandık ne istedi-
ğini bilen.

Türk Basını'nda bir Güneş Gazetesi fırtınası geldi, geçti. Güneri Cıvaoğlu,
Ömer Çavuşoğlu ve Ahmet Kozanoğlu'nun kurduğu Güneş Gazetesi

Türk Basını'nda bir devrim idi. Tiraj rekortmeni Hürriyet’i bile solladı. 
Hele Güneş Spor Servisi, bir başka harika idi. Uzun yıllar Milliyet ile Tercü-

man'ın çekişmesine son vermiş ve zirveye konmuştu. Bir ara ekonomik krize
giren gazeteyi, Trabzonspor Kulübü Başkanı Mehmet Ali Yılmaz'a (Rahmetli)
ben aldırdım. Cebime kuruş girmedi. Güneş sonra Asil Nadir'e satıldı ve bitti.

Coşkun Özarı, Togay Bayatlı, Cemal Alkan, Necmi Tanyolaç, Turgay Şeren,
Murat Öktem, Mustafa Kefkef, Tayfun Gündoğar, Metin Kemertaş, Değer Eray-
bar, Orhan Aldinç, Güngör Sayarı ve Mesut Yavuz bugünlerde aramızda yoklar.
Mekanları cennet olsun. 

Güneş Gazetesi, bir tarih idi. Ne mutlu ki, ben de o güzel gazetede çalışma
mutluluğuna eriştim...

Bu Dünya Hepim
izin

A
Y
I
N 

G
Ü
Z
E
L
İ

lektaşım Medya Ombudsmanı

Çocukluğumuzun Futbol Kuralları!..
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Sezonu Galatasaray'ın ardından

ikinci sırada tamamlayan Fener-
bahçe'de Ali Koç yönetimi, 6'da 0

yaparken Aziz Yıldırım'la HABER-
TÜRK'te yaptığı programda "Kötü fut-
bolcular ve Teknik Direktörler aldık"
diyerek bir anlamda faturayı kendisine
kesti.. Ancak kulübümüzün bayram-
laşma töreninde Galatasaray Başkanı
Dursun Özbek için "Patolojik vaka",
Teknik Direktör Okan Buruk için ise
"Örgüt kırıntısı" sözleri bana göre hoş
olmadı.. Dilerseniz şampiyonluğumu-
zun kaçma sebeplerini oyuncular üze-
rinden performanslarıyla açıklayalım...
l DOMINIK LIVAKOVIC: 

Fenerbahçe'mizin uzun süre bekle-
diği Hırvat file bekçisi Dominik Livako-
vic'in kazandırdığı 1 tane maç olmadı...
Özellikle Ludogorets, Nordsjaelland,
Hatayspor, Antalyaspor, Samsunspor,
Alanyaspor maçlarında yediği goller,
Sivasspor maçında yaptırdığı penaltı
tam anlamıyla skandaldı.. Kalesine
uzaktan gelen her topu içeri aldı...  Tek
faydası Hırvatistan-Türkiye Milli ma-
çında kalesinden gereksiz yere açıla-
rak Galatasaraylı Barış Alper
Yılmaz'dan yediği hatalı golle ülkemizi
2024 UEFA Avrupa Şampiyonası'na
götürmek oldu...
l İRFAN CAN EĞRİBAYAT: 

Bir türlü Fenerbahçe'nin kalecisi ol-
duğunu anlayamadı... Hala kendisini
küme düşürdüğü Göztepe'de sanıyor...

Ankaragücü'yle oynanan kupa ma-
çında yaptığı hatalarla elenmemize
sebep olsa da, Gaziantep deplasma-
nında kurtardığı penaltı vuruşuyla öne
çıktı... Sorumsuzluklarını ve laubalilik-
lerini bir kenara bırakmalı ve topu
oyuna nasıl sokması gerektiğini artık
bir zahmet öğrenmeli...
l BRIGHT OSAYI-SAMUEL: 

Sağ bek olmamasına rağmen ıs-
rarla bu bölgede oynatıldı ve savun-
mada fahiş hatalar yaptı.. Yeterince
hızlı ve süratli değil... Özellikle
UEFA Konferans Ligi maçlarında
eksiklikleri çok göze battı.. O böl-
gede Bright Osayi-Samuel'den
çok daha üst seviye bir oyuncuya
ihtiyaç var..
l ALEXANDER DJIKU: 

Fransa'da küme düşmekten
son anda kurtulan Stras-
borg'tan gelen Ganalı stope-
rimiz Alexander Djiku, ön
libero olarak oynadığı
maçlarda çok daha ve-
rimli gözüktü... Ancak ra-
kibe müdahaleleri
sıkıntılı ve sakatlığı dola-
yısıyla Fenerbahçe'mi-
zin birçok maçında
kadroda yer alamadı..
Hücuma çıkıp
zaman zaman gol
attığı için sevildi
ama kendi ceza

sahası içinde ağır kalıyor ve mücadele
etmiyor... Umarız bu sezon aynı yanlış-
ları yapmaz..
l RODRIGO BECAO: 

İtalya takımı Udinese'den gelen
Brezilyalı stoperimiz Rodrigo Becao ol-
dukça ağır... Rakiplerine kolay geçildi
ve zaman zaman rakiplerine gol asist-
leri yaptı... Oysa Fenerbahçe Rodrigo

Becao'yu bunun için değil;
kaleyi ve ceza sahasını

savunması için aldı.. O
da uzun süren bir sa-
katlık süreci geçirdi
ve geç ameliyat ol-
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ması yüzünden takımını eksik bıraktı...
Müşterisi bulunursa satılmalı..
l LUAN PERES: 

Futbolcu demeye bin şahit ister...
Ne stoper, ne de sol bek olarak oyna-
yabiliyor.. Üstüne üstlük kendi kendisini
sakatlıyor... Rakiplere anlamsız penal-
tılar yapabiliyor... Romanya'nın Petrolül
takımıyla oynadığımız özel maçta da
Serdar Aziz'in kademesine girmesi ge-
rekirken aşırı önde yakalandı ve golü
yedik.... Sabırları taşıran Luan Peres'e
1 dakika bile tahammül edilmemeli...
l SAMET AKAYDIN: 

Ligin ilk yarısındaki Trabzonspor ve
Karagümrük maçlarında yaptığı hatalar
affedilmez.. Fenerbahçe'mizin oyun-
cusu değil ancak UEFA listesine adının
yazılmaması sonucu özellikle Nordsja-
elland ve Ludogorets maçlarında büyük
sıkıntı yaşadık ve 8 gol birden yedik...
Şu anda Milli Takım'da banko oynasa
da satılacak ve kiralanacaklar listesinde
olması muhtemel...
l JAYDEN OOSTERWOLDE: 

O da Luan Peres gibi... Ancak Bre-
zilyalı mevkidaşından biraz daha
hırslı... Saman alevi gibi bir parlayıp bir
sönüyor... Spartak Trnava ve Nordsja-
elland maçlarında yedirdiği goller affe-
dilemez.. Ayrıca Union Saint Gilloise
maçında gol atsa da çok çabuk sakat-
lanması ve futbolcudan ziyade bir şov-
meni andırması Surinam asıllı
Hollandalı sol bekin "7 milyon Euro'nun
hakkını veremediği" konusunu sık
sık gündeme getiriyor... 
l SERDAR AZİZ: 

Müzmin sakat... Se-
zonu 1 gol 2 asistle
tamamlarken sa-
dece 20 karşılaş-
mada forma
giydi... Takımı-
mızın en
önemli kam-
buru ve 1
yıl daha
sözleş-
m e s i
var...

Gönderilmesi şart...
l LEONARDO BONUCCI: 

Almanya'da küme düşen Union Ber-
lin'den devre arasında gelen İtalyan
stoper Leonardo Bonucci sadece An-
talya deplasmanında kendisi gibi takım-
dan ayrılan Michy Batshuayi'ye asist
yaptı... Sakatlığı bulunan ve birçok
maçta forma giyemeyen Leonardo Bo-
nucci 13 maçta sadece 2 kez 90 dakika
forma giyebilirken takımımız ligde Ka-
dıköy'de Samsunspor'la 1-1 berabere
kaldı, kupada Ankaragücü'ne deplas-
manda 3-0 yenildi...
l YUSUF 
AKÇİÇEK: 

UEFA Kon-
ferans Li-
g i ' n d e k i
Nordsjael-
land ve
L u d o -
gorets
m a ç l a -
rında 8
gol bir-
den ye-
memizin
baş se-
bebi olan
genç stoper
Y u s u f

Akçiçek Süper Kupa'da da Galatasa-
raylı Mauro Icardi'ye daha ilk pozis-
yonda topa vurdurmasıyla aşama
kaydedemeyeceğini gösterdi..
l MERT MÜLDÜR: 

Yeterince şans bulamamasına rağ-
men İtalya orijinli olmasıyla göz dol-
durdu... Mutlaka kadroda yer almalı.. 
l ÇAĞLAR SÖYÜNCÜ: 

Sakatlık problemini aşarsa bonser-
visi alınabilir.. Ara transferde gelmesine
rağmen Galatasaray ve Kayserispor
maçlarında attığı goller, Union Saint-
Gilloise karşılaşmasında yaptığı asist-

lerle öne çıktı... 
l FERDİ KADIOĞLU: 

Hücum oyuncusu ol-
masına rağmen yıllardır
sağ bek ve sol bek ola-
rak oynatılıyor... Yedi-
ğimiz gollerin birçoğu
onun savunma yap-
mayı bilememesinden

ve hatalarından kay-
naklandı... Savunma

oyuncusu olarak kalacaksa
hemen gönderilmeli... Alter-

natifli kadroda iyi bir yedek
olur..
l MIGUEL CRESPO: 

Ali Koç ve saz arkadaşlarının
en büyük hatası Miguel Cres-

po'yu Rayo Vallecano'ya gönder-
mek oldu... Takımın tek askerini

İspanya'ya gönderince orta sa-
hada çöktük... Daha iyisi

alınmayacaksa mutlaka
kadroda tutulmalı...

Gönder i lmese
belki de şam-

piyonduk...

l

ı

31

visi alınabilir.. Ara transferde gelmesine
rağmen Galatasaray ve Kayserispor
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FRED RODRIGUES: 
Sakatlanınca orta sahada iyice çök-

tük... UEFA Konferans Ligi'nde olma-
dığı Nordsjaelland ve Ludogorets
maçlarında fark yedik... Özellikle Olym-
piakos maçlarında geçtiğimiz sezon-
daki Teknik Direktörümüz İsmail
Kartal'ın ona "yan sanayii oyuncu"
muamelesi yapması bir anlamda Avru-
pa'ya veda etmemize yol açtı..  Miguel
Crespo gönderilince zaman zaman
sorun yaşasa da tecrübesi ve kalite-
siyle üst düzey oyuncu olduğunu gös-
terdi.. Trabzonspor ve Sivasspor'a
uzaktan attığı 3 gol ve yaptığı asistlerle
öne çıkarken, her 2 ayağını da iyi kul-
lanması en büyük artısı... Sakatlık so-
rununu aşar ve Manchester United'ta
sorun yaşadığı Teknik Direktörümüz
Jose Mourinho ile uyumu yakalarsa
Fenerbahçe'mizin itici gücü olacaktır..  

RADE KRUNIC: 
2022-2023 sezonunda Milan'ın bir-

çok maçını yazmıştık ancak Rade Kru-
nic gözümüze hiç çarpmamıştı...
Başkanımız Ali Koç ve saz arkadaşla-
rının gözüne hangi özellikleriyle çarptı
şaşkınlık içerisindeyiz... Oyuncu
Miguel Crespo'nun yerine 6
numara pozisyonu için
alındı ancak uzaktan ya-
kından ilgisi yok... Bosna
Hersek'in İzlanda'yı 5-0
yendiği karşılaş-
mada 10
n u m a r a
pozisyo-
nunda
oyna-
yıp bir
d ö n e m
Alanyas-
por'da da
forma giyen
k a l e c i
Runar Ru-
narsson'a 2
gol at-
mıştı... Sa-
d e c e
d e p l a s -
manda 2-1
kazandığı-
mız Kara-
g ü m r ü k
maçında bu
pozisyonda iyi
oynadı ancak
gol kaçırınca
hemen oyundan alındı.. Adanaspor'u
kupada 6-0 yendiğimiz maçta da Michy

Batshuayi'ye kafayla top indirdi.. Yanlış
bir transferdi ve gönderilecek gibi du-
ruyor...
l İSMAİL YÜKSEK: 

Hala rakibini nasıl karşılayacağını
öğrenemedi... Pozisyon bilgisi çok
zayıf.. Çok kırmızı kart görüyor... Ge-
reksiz penaltılar yapabiliyor... Zaman
zaman kaleyi uzaktan denemesi
olumlu ancak bence Fenerbahçe müş-
terisini bulduğu anda satmalı... Bu ha-
liyle fayda sağlamaz.. 
l MERT HAKAN YANDAŞ: 

Bazıları tarafından şımarık bulunsa
ve gereksiz kırmızı kartlar görse de
oyun disiplininden kopmayışı; özellikle
Pendikspor ve Kasımpaşa maçlarında

uzaktan attığı gollerle
şampiyonluk yarışında

Fenerbahçe'mizi po-
tada tutması ve
hırsıyla sözleşme-
sinin uzatılması
yerinde bir karar
gibi duruyor...
Saha içindeki ka-
badayı l ık lar ına

son verip sadece ta-
kıma odaklanmalı...

Kayseri deplas-
manında Fred
R o d r i g u e s ' i

ayartıp kırmızı
kart görmeseler

belki de Kadıköy'de
Galatasaray'ı yenip
şampiyon olacak-
tık....
l MIHA ZAJC: 

Kadıköy'de 3-1 ka-
zandığımız Ludogorets
maçında attığı 2 gol dı-
şında ortada yoktu...
Ona çok sabredildi... Fe-

nerbahçe gibi bir Dünya markası için
performansı çok düşük... Slovenya'nın
EURO 2024 kadrosuna bile çağrıl-
madı... Müşterisi varsa hemen satıl-
malı...
l BARTUĞ ELMAZ: 

Sadece Adanaspor kupa maçında
şu anda Brezilya'nın Bragantino takı-
mında forma giyen Lincoln Henrique'e
gol asisti yaptı ve gönderilmesi muhte-
mel...  
l LINCOLN HENRIQUE:

Geçtiğimiz sezon sakatlandıktan
sonra eşi Adriana Müller'le dudak du-
dağa pozlar vermekten çekinmeyip ta-
kımımızı yalnız bırakan Lincoln
Henrique, sahalara döndüğü Adanas-
por kupa maçının hemen ardından
Brezilya'nın Bragantino takımına gön-
derildi ve orada da az süre alıyor..
l SEBASTIAN SZYMANSKI: 

55 maçta 13 gol 19 asist yapan Po-
lonyalı yıl- dız yine de eleştirildi...

Ligin ilk yarısında
9 gol 8 asist

ü r e t e n
Sebas-
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tian Szymanski, 2'nci yarısındaysa 1
gol 4 asistle beklentilerin altında kaldı...
Acaba Milli Takım'a gidebilmek ve sa-
katlanmamak için riske mi girmedi
yoksa başka bir şey mi var bilemiyo-
ruz...  Ancak tek bildiğimiz Sebastian
Szymanski satılacaksa kulübümüze iyi
para kazandırarak gitmeli...
l DUSAN TADIC: 

59 maçta 16 gol, 16 asistle oynayan
Dusan Tadic özellikle kaçırdığı penaltı
vuruşlarıyla saç baş yoldurdu... Olym-
piakos'u Kadıköy'de ağırladığımız Kon-
ferans Ligi maçında Leonardo Bonucci
ve Cengiz Ünder'le birlikte kaçırdıkları
penaltılarla elenmemize sebep olan
Sırp yıldız; Avrupa maçlarında perfor-
mansını bir türlü artıramadı.. Süper
Lig'de de "idare etti" diyebileceğimiz
Dusan Tadic sol kanatta değil orta sa-
hanın ortasında oynasa belki de daha
faydalı olabilirdi... Teknik Direktörümüz
Jose Mourinho'nun "Hızlı oynamamız
şart" sözleri sonrası Başkanımız Ali Koç
35'lik Dusan Tadic'in kadroda kalıp kal-
mayacağına karar verecek..
l RYAN KENT: 

Takımımızın ilk transferiydi ancak
Dusan Tadic alınınca sezonu sadece 1
gol, 2 asistle sezonu tamamlayabildi..
Hakettiği değeri görmedi...  Ligin 2'nci
yarısında forma giyemezken UEFA lis-
tesine adı yazıldı ancak çok az süre
aldı.. Kısacası Başkanımız Ali Koç ve
saz arkadaşlarının iş bilmezlikleri yü-
zünden elimizde patladı..
l JOSHUA KING: 

Manchester United'ın kovaladığı ve
Watford'tan geldiği zaman "ALMAYIN"
dediğimiz Joshua King sakatlıklarla bo-
ğuştu ve pek etkili olamayarak takım-
dan ayrıldı... Bu sezon sadece Spartak
Trnava'yı deplasmanda 2-0 yendiğimiz
maçta Fred Rodrigues'in oyuna girişi
sonrası golleri atarak öne çıkabildi.. 
l CENGİZ ÜNDER: 

Marsilya'dan astronomik para-
lara Fenerbahçe'mize dönen
Cengiz Ünder de sakatlıklarla
boğuşarak 33 maçta 9 gol ve 3
asistle oynadı... Bu 9 golün
4'ünü küme düşen İstanbuls-
por'a, 2'sini yine küme düşen
Ankaragücü'ne atan Cengiz
Ünder, Kayserispor, Hatays-
por ve Antalyaspor filelerini
de 1'er kez havalandırdı...
Olympiakos maçında kaçır-
dığı penaltıyla saç baş yoldu-
ran ve büyük tepki alan Cengiz

Ünder'in Fenerbahçe'mizle 2027 yılına
kadar sözleşmesi bulunurken son ka-
rarı Teknik Direktörümüz Jose Mou-
rinho verecek.. 
l İRFAN CAN KAHVECİ: 

46 maçta 18 gol 12 asistle oynayan
İrfan Can Kahveci bu sezon Fenerbah-
çe'mizde geçmiş yıllarına oranla mü-
kemmel bir performans çizdi...
Olympiakos maçlarındaki ekstra perfor-
mansına takım arkadaşları ayak uydu-
ramayınca elendik.. Gelecek sezon
sözleşmesi bitiyor ancak menajerini de-
ğiştirmesi "Acaba takımdan ayrılıyor
mu?" sorularını gündeme getirdi... Milli
Takım'ın Almanya turnuvası sonrası ta-
kımda kalıp kalmayacağı netlik kazana-
cak...
l EMRE MOR: 

Sezonu küme düşen Karagümrük'te
tamamlayan Emre Mor Fenerbahçe
performansında sadece kupada 6-0 ka-
zandığımız Adanaspor maçında Mert
Hakan yandaş ve Michy Batshuayi'ye 2
asist yaptı... Sözleşmesi gelecek sezon
sona erecek Emre Mor hakkındaki son
karar Teknik Direktörümüz Jose Mou-
rinho'nun...

l UMUT NAYİR: 
Takımda çok az süre aldı ve küme

düşen Pendikspor'a gönderildikten
sonra geri döndü... Sözleşmesi devam
ediyor ancak büyük ihtimalle gönderile-
cekler arasında...
l BURAK KAPACAK: 

Sadece Zimbru maçında 10 dakika
oynadı ve 2 sene daha sözleşmesi
var... Takımdan ayrılabilir..
l MICHY BATSHUAYI: 

Bu sezon 43 maçta 24 gol 3 asistle
oynayan Kongo asıllı Belçikalı golcü-
müz Michy Batshuayi, ligin ilk yarısında
çok az süre alarak 4 gol, 2'nci yarısın-
daysa 8 gol birden attı...  Ligin ilk yarı-
sındaki düşük performansının sebebi
takım arkadaşı Edin Dzeko yüzünden
kendisine az süre veren eski hocamız
İsmail Kartal mı, yoksa kendisi mi tartı-
şılır... UEFA Konferans Ligi'nde 3-2
kaybettiğimiz deplasmandaki Olympia-
kos maçında neden 1 dakika bile sa-
hada yer alamadı çok konuşulacak...
Michy Batshuayi büyük bir aksilik ol-
mazsa ezeli rakibimiz Galatasaray'a gi-
decek... Başkanımız Ali Koç'un "Teknik
Direktörümüz Jose Mourinho, Michy
Batshuayi ile çalışmayı çok istiyor" söz-
lerinin hemen ardından nasıl yönetici
yapıldığını hala anlayamadığımız Acun
Ilıcalı'nın "Michy Batshuayi'yi biz iste-
medik gönderdik" sözleri kulüp içindeki
çift başlılığı gözler önüne serdi... 
l EDIN DZEKO: 

46 maçta 25 gol 10 asistle oynayan
Edin Dzeko sezon boyunca bazı maç-
larda kendisini oyundan alan eski ho-
camız İsmail Kartal'la tartıştı... Sadece

ligin ilk yarısındaki Beşiktaş derbi-
sinde gol atan Boşnak golcü

"Küçük maçların büyük santr-
foru" oldu... 25 gol atma-

sına rağmen takım
arkadaşlarıyla uyum-
suzluğu; zaman
zaman kanatlara ge-
lerek gol arayışına
girmesi; orta saha
oyuncularından bek-
lentilerini alamaması
ön plandaydı... Av-
rupa'da da sadece
Kadıköy'de 4-0 ka-
zandığımız Trnava
maçında 2 gol ata-
bildi.. Rumen Petro-
lül takımını 2-1

yendiğimiz hazırlık
maçında rakibi Marian

ş
Direktörümüz Jose M
Batshuayi ile çalışmayı
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46 maçta 25 gol 10
Edin Dzeko sezon boy
larda kendisini oyunda
camız İsmail Kartal'la t
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rinho'nun...TaTaT kımımızın ilk transferiydi ancak
Dusan TaTaT dic alınınca sezonu sadece 1
gol, 2 asistle sezonu tamamlayabildi..
Hakettiği değeri görmedi... Ligin 2'nci
yarısında forma giyemezken UEFAFAF lis-
tesine adı yazıldı ancak çok az süre
aldı.. Kısacası Başkanımız Ali Koç ve
saz arkadaşlarının iş bilmezlikleri yü-
zünden elimizde patladı..
l JOSHUA KING:

Manchester United'ın kovaladığı ve
Watford'tan geldiği zaman "ALMAYAYA IN"
dediğimiz Joshua King sakatlıklarla bo-
ğuştu ve pek etkili olamayarak takım-
dan ayrıldı... Bu sezon sadece Spartak
Trnava'yı deplasmanda 2-0 yendiğimiz
maçta Fred Rodrigues'in oyuna girişi
sonrası golleri atarak öne çıkabildi..
l CENGİZ ÜNDER:

Marsilya'dan astronomik para-
lara Fenerbahçe'mize dönen
Cengiz Ünder de sakatlıklarla
boğuşarak 33 maçta 9 gol ve 3
asistle oynadı... Bu 9 golün
4'ünü küme düşen İstanbuls-
por'a, 2'sini yine küme düşen
Ankaragücü'ne atan Cengiz
Ünder, Kayserispor, Hatays-
por ve Antalyaspor filelerini
de 1'er kez havalandırdı...
Olympiakos maçında kaçır-
dığı penaltıyla saç baş yoldu-
ran ve büyük tepki alan Cengiz

yendiğ
maçınd
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Huja'yı çalımlayıp attığı golle eski gün-
lerini hatırlatan 38'lik Edin Dzeko'nun
takımdan ayrılabileceği iddiaları had
safhada..  
l SERDAR DURSUN: 

Ara transferde küme düşen Kara-
gümrük'ten geri çağrılarak 11 maçta 3
gol 2 asistle mücadele etti... 1-0 geride
olduğumuz Rize deplasmanında oyuna
girip maçı 3-1 kazanmamızı sağladı..
l ALİ KOÇ

Sadece futbolcular mı? Başkanımız
Ali Koç da maçlar ezici şekilde kazanı-
lırken durup dururken araya girip ezeli
rakibimiz Galatasaray, MHK, TFF ve
birçok kişiyi hedef alarak takımımızı ço-
makladı...Birileri kendisine "susmayı"
öğretmeli...

Mesela Kadıköy'de 5-0 kazanılan
Rizespor ve deplasmanda 3-2 kazanı-
lan Trabzonspor maçları sonrası neden
garip bir şekilde konuşup ezeli rakibi
Galatasaray'a yol verdi garip... 

"Başkanlığı bırakıyorum", "Bizi Lig-
den düşürün", "Süper Kupa maçına
U19 takımıyla çıkacağız" söylemlerinin
ve uygulamalarının Fenerbahçe'mize
bir faydası olmadı. 

Bir türlü kadro planlamasını doğru
yapılmadı ve takımı gereksiz söylem-
lerle bozdu...

Levent Mercan küme düşen
Karagümrük'ten geldi ve sol bek
başta olmak üzere orta sahada da
görev yapabiliyor... Hücum anla-
mında iyi işlere atan ve sezonu 1
gol 5 asistle tamamlayan Levent
Mercan, savunma anlamında
can sıkabilir... Zira son
Galatasaray maçı
onun falsolarını göz-
ler önüne serdi.. 

Teknik Direktö-
rümüz Jose Mou-
rinho'nun kendisine
sorulmadan yapı-
lan Levent Mercan
transferine tepki
gösterdiği konuşu-
luyor ancak önü-
müzdeki günlerde
gurbetçi futbolcu-
nun takıma vereceği
katkıyı görmek için za-
mana ihtiyacımız var... 
l İSMAİL KARTAL

Görevden 3'üncü kez
ayrılan eski hocamız İs-
mail Kartal ise 3-2 kay-
bettiğimiz Trabzonspor
maçında Miguel Cres-

po'yla sahaya çıkmayarak mağlubiyete
davetiye çıkardı...8 gol birden yediği-
miz Nordsjaelland ve Ludogorets maç-
larında stoper olarak Yusuf Akçiçek'i
oynatırken, deplasmandaki Ludogorets
maçında Sebastian Szymanski ve İrfan
Can Kahveci'yi oyuna çok geç soktu...
Deplasmanda 0-0 berabere kaldığımız
Adana Demirspor maçında Miha Zajc'a
84 dakika tahammül etti.. 6-1 kaybetti-
ğimiz Nordsjaelland deplasmanında
stoper olarak acemi Yusuf Akçiçek'le
asıl yeri ön libero olan İsmail Yüksek'i
birlikte oynatınca fark yedik..  0-0 bera-
bere kaldığımız Galatasaray derbisine
2 sol ayaklı İrfan Can Kahveci ve Cen-
giz Ünder'le başlaması ve bu futbolcu-
ları yakın oynatması yanlıştı.. Kaleci
Dominik Livakovic'in hatasıyla Kadı-
köy'de 2 puan bırakılan Samsunspor
maçındaysa Lincoln Henrique'ye süre
vermemesi çok tartışıldı.. Yine Kadı-
köy'de 2-2'lik beraberlikle biten Alan-
yaspor maçında ön libero İsmail
Yüksek'i çıkarıp golcü Michy Batshua-
yi'yi sahaya sürerek orta sahasını ek-
siltmesi İsmail Kartal'ın bir diğer
yanlışıydı.. 3-0 kaybettiğimiz Baş-
kent'teki Ankaragücü kupa maçında
orta saha kurgusunda 2 yumuşak stilli

oyuncu Miha Zajc ve Rade
Krunic'i birlikte oynatarak sol
bek pozisyonunda Bright
Osayi-Samuel'e forma ver-
mesi yüzünden çöktük ve
elendik...  Kadıköy'de 1-0
kaybettiğimiz Union Saint-
Gilloise maçında Fred Rod-

rigues'i kenara aldığı anda
golü yedik... U19

t a k ı m ı m ı z l a
Şanl ıur fa 'da
sadece 1 da-
kika oynadı-
ğımız Süper
Kupa maçın
da ezeli ra-
kibimiz Ga-
latasaray'a
3-0 mağ-
lup olduk..

D e p -
lasmanda
3-2 kaybet-
t i ğ i m i z
Olympiakos

maçında orta
sahayı elendi-

ğimiz Ankara-
gücü kupa
maçında olduğu
gibi hem Rade

Krunic, hem de Miha Zajc'a teslim ede-
rek Fred Rodrigues ve İsmail Yüksek'i
yedek soyundurması skandaldı..  

Kadıköy'de penaltı vuruşları sonrası
3-3'lük skorla elendiğimiz Olympiakos
kupa maçında da hem Sebastian
Szymanski, hem Fred Rodrigues, hem
de İsmail Yüksek'i kenara alıp 2 solak
Cengiz Ünder ve Dusan Tadic'e penaltı
attırması, ayrıca oyunda oldukça soğuk
olan Leonardo Bonucci'yi de topun ba-
şına geçirmesi UEFA Konferans Ligi'ne
veda etmemizin başlıca sebepleriydi..

Deplasmanda 2-2 berabere kaldığı-
mız Sivasspor maçında Sebastian
Szymanski'yi çıkarıp golcü Michy Bats-
huayi'yi oyuna alarak orta sahasını za-
yıflatan İsmail Kartal, aynı hatayı bu
kez 0-0 berabere kaldığımız Konyas-
por maçında da yapıyor, Mert Hakan
Yandaş'ın yerine Michy Batshuayi'yi
sahaya sürerek 2 hayati deplasman
maçında 4 puan birden kaybetmemize
sebep oluyordu..

Fenerbahçe Yönetimi'nin de daha
fazla gelir elde etmek amacıyla kom-
bine sayısını azaltıp bilet satmaya yö-
neleceği iddia edildi... UEFA
Şampiyonlar Ligi Ön Eleme Turu'nda
İsviçre'nin Lugano takımıyla eşleştik... 
l SONUÇ

Sonuç olarak Fenerbahçe'miz
"Akordu bozuk piyano" gibi... 3
Haziran 2018 tarihinden bu yana
"SIFIR" çeken Başkanımız Ali
Koç 3'üncü döneminde bunu dü-
zeltebilir mi hep birlikte görece-
ğiz ancak asıl vahamet 8
Haziran 2024'teki kongrede ba-
şarısızlığı kendisine görev edin-
miş ve hatalarından asla ders
almayan Başkanımız Ali Koç'a
bir grup taraftarımızın Selami
Şahin'in "GİTME SANA MUHTA-
CIM" şarkısıyla tempo tutması
da ayrı bir komedi...

Fenerbahçe'mizdeki kötü gi-
dişatın sebeplerini kaleme
aldık... Camianın üzerindeki ölü
toprağı umarız bu sene atılır ve
yeni Teknik Direktörümüz Jose
Mourinho ile birlikte 10 yıl ara-
dan sonra şampiyonluk ipini gö-
ğüsleriz... Sarı kanaryalara yeni
sezonda başarılar diliyoruz
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Mert Günok'un Avusturya maçının son saniyesinde yap-
tığı ve Avrupa basınının da gündemine oturan kurtarışını
The Athletic için değerlendiren kaleci antrenörü ve eski
kaleci Matt Pyzdrowski, “Abartmıyorum, gördüğüm en
iyi kurtarışlardan biriydi. Böylesine önemli bir anda,
ıslak zeminde seken topu kurtarması sansasyoneldi”
ifadelerini kullanıyor.

The Athletic'e kaleci analizleri de yazan Pyzdrowski,
“Mert Günok'un Avusturya'ya karşı 95. dakikada yaptığı
kahramanlığı analiz ediyoruz” başlıklı analizinde şunları
söylüyor: Günok'un kurtarışında, yalnızca saatlerce
süren ve sürekli bir çalışmayla inşa edilebilecek içgüdü-
sel bir farkındalık düzeyi var. Topa doğru kendini atar-
ken yaptığı hareketler ve topla etkileşimi, yalnızca
antrenman sahasında harcadığı sayısız saatler saye-
sinde yapılabilir; kendini tam olarak doğru zamanda
doğru yere koydu. Bu kurtarış tesadüfen gerçekleşmedi.
Top havada süzülürken Mert önce vücudunu çevirdi ve
topa odaklanarak kaleye doğru üç hızlı adımla pozisyo-
nunu belirledi. Bu önemliydi zira saniyenin çok küçük
bir kısmında gerçekleşen bu adımlamalar sayesinde
topun uçuşunu ve yörüngesini ve aynı anda nihai varış
noktasını tahmin edebildi. Sadece bir an bile tereddüt
etseydi, gol olurdu.

'Bu kurtartışı yapabilmesinin en
büyük sebebi...'
Günok topu çıkıp alamayacağını orta yapılır yapılmaz
anladı ve önündeki alanı hızla taradı. Baumgartner'ı
arka direkte tek başına gördü ve gözünü toptan ayırarak
Baumgartner'ın beklenen vuruş noktasına odaklanmaya
başladı.
Pyzdrowski, “Bir kalecinin gözünü toptan ayırması ku-
lağa garip gelebilir ama Günok'un bu kurtarışı yapabil-
mesinin en büyük sebebi bu” ifadelerini kullanıyor.
Topun sekeceği yeri önceden tahmin ederek uçuşunun
tamamı boyunca topu takip edebildi, ayaklarını zeminle
neredeyse sürekli olarak temas halinde tuttu ve reaksi-
yonunu kusursuz bir şekilde ayarladı. Eğer gözünü sa-
dece topta tutsa ve Baumgartner'ın vuruşundan sonra
topun yere sekmesiyle tepki vermeye çalışmış olsa, mü-
kemmel reflekslerine rağmen topa zamanında ulaşabil-
mesi pek olası değildi.
Burada gözüyle gördüğü bilgiyi işleme deneyimi ön
plana çıkmakta. Ortanın hızı, önünde seken top ve Ba-
umgartner'ın vücut şekli topa doğru yapabileceği en
doğru hamlenin ortanın geldiği tarafa yani kendi sağına
atlamak olduğunu gösteriyordu. Sınırlı süresi olduğu
için daha küçük bir adım attı çünkü sağına doğru daha
büyük bir adım atacak zamanı da mesafesi de yoktu. Bu
sebeple sağ bacağını kırarak, ağırlıklı olarak dış ayağın-
dan yani sol ayağından güç alarak topa doğru gitti.Tüm
gücüyle patlayıcı bir şekilde sağına doğru atıldı, vücu-
dunun her bir santimini kullandı ve topu çelmeyi ba-
şardı. Yani aslında Mert Günok'un ayak hareketlerindeki
ustalık, elleriyle imza attığı mucizenin temelini oluş-
turdu.

The Athletic'e kaleci analizleri yazarı
Matt Pyzdrowski

'Bu kurtartışı yapabilmesinin enThe Athletic'e kaleci analizleri yazarı

Abartmıyorum, 
gördüğüm en iyi 
kurtarışlardan biri

D

NASIL KURTARDI?
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Efsanevi eski kaleci 
Peter Schmeichel

Kaynak: The Athletic 

Efsanevi eski kaleci 
Peter Schmeichel

Diyebileceğim tek şey Aman Tanrım!
“Aman Tanrım! Bu kurtarışı yapmak
için öncelikle topun nereye gideceğini
görmek için beklemeniz lazım. Oyuncu,
(kalecinin) elini uzatacağı yere değil
kaygan zemine doğru vuruyor. Top düş-
meyecek, yükselecek.
Top ilk olarak aşağı gidiyor, bu zaten
kaleci için zor bir durum. Ardından ze-
minden sekince biraz daha hızlanıyor.
Kalecinin buna bir reaksiyon vermesi
gerek. Nihayetinde de topu çelmesi ge-
rekiyor.
Topa müdahale etmek neyse de böyle-
sine uzaklaştırmak... Aman Tanrım! Di-
yebileceğim tek şey Aman Tanrım!"
Zamanlamayı doğru yapmak ve topun
arkasında sağlam bir bariyer oluştur-
mak yeterince zor. Top kaleye doğru gi-
derken yön değiştirdiğinde ise sonsuz
kat daha zor... Kalecinin odaklanması-

nın ve zamanlamasının en büyük
öneme sahip olduğu anlar bu anlar.
Mert'in kurtarışı yapmak için bu denli
bir patlayıcı kuvvetle sıçraması da hiç
kolay değil. Mert Günok'un kurtarışı
yaptıktan sonraki coşkulu tepkisi ve
Avusturyalı oyuncuların tepkileri, kur-
tarışın ihtişamı hakkında kelimelerden
daha fazlasını söylüyor.
Kurtarışlar gollere çok benzer, çünkü
anlamı ve ne zaman yapıldıkları, bü-
yüklüklerini belirler. Mert'in Avustur-
ya'ya karşı yaptığı kurtarış herhangi
bir maçta yapılmış olsa, tarihe yazıl-
mayacaktı. Maçın gerçekten son sani-
yesinde gerçekleşmiş olması ve bu
kurtarışla Türkiye'nin çeyrek finale git-
mesi, Baumgartner'a karşı yaptığı bu
kurtarışı daha da özel kılıyor.
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Dünya Kupalarının yanında ihti-
şamı sönükte kalsa, özellikle Milli
Takımımızın yer aldığı her Av-

rupa Şampiyonası bizlerin yüreğinde
hoş bir seda bırakıyor. Tıpkı rakibi
Dünya Kupası gibi dört yılda bir orga-
nize edilen ve ilki 1960 yılında düzen-
lenen Avrupa Şampiyonası 1980 yılına
kadar 4 takımla oynanmış, 1980-1992
arasında ise katılımcı ülke sayısı 8 ola-
rak belirlenmişti. Milli Takımımız ise ilk
olarak 1996 Avrupa Şampiyonası’nda
boy göstermiş ardından 2000, 2008,
2016 ve 2020’deki turnuvalara katıl-
mıştı. Euro 1996’da, 16’ya yükseltilen
takım sayısı yapılan son değişiklikle
2016’da 24’e çıkarılmış ve Milli Takımı-
mızın son turnuvalara katılabilmesinde
bu değişikliğinde önemli bir payı ol-
muştu.

Almanya’da organize edilen Euro
2024’ünde 24 takımla oynanmasından
mütevellit, gruplarını üçüncü sırada bi-
tiren en iyi 4 takım bir üst tura yükseli-
yor. Bu da şu anlama geliyor kupaya
katılım sağlayan sadece 8 takım grup
aşamasında evinin yolunu tutacak.  Bu
format biçimi heyecanı artırmak ama-

cıyla yapılmış olsa da, doğal olarak oy-
nanan futbolun kalitesini düşürüyor ve
görece güçsüz rakiplerin üst turlara
merhaba demesine olanak sağlıyor.

Euro 2024, Almanya İskoçya ma-
çıyla futbolseverlere şölen sunmaya
başladı ve kupanın favorilerinden biri
olan Panzerlerin 5-1’lik galibiyetiyle tur-
nuva açılışı yapıldı.  A grubunda oyna-
nan diğer maçlar neticesinde genel
olarak büyük bir sürpriz yaşanmadı Al-
manya, İsviçre ve Macaristan üst tura
yükseldi. 

B grubu ise turnuvanın ölüm gru-
buydu üç dev futbol ülkesi İspanya,
İtalya ve Hırvatistan son 16 için kıya-
sıya bir mücadele sergileyecekti. Bu üç
ekibinde mazisi çok cafcaflı olmasına
rağmen, hiç biri bu turnuvanın favorisi
olarak gösterilmiyordu. Özellikle İtalya
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ve Hırvatistan oynadıkları futbolla bizim
burada ne işimiz var diye haykırıyor-
lardı. Neticede son grup maçının son
saniyesinde İtalya’nın golü ile Hırvatis-
tan sadece 2 puan toplayarak
adını en iyi üçüncüler ara-
sına bile yazdıramadı.
Kaptan Modric ise
son kupasına
gönlü kırık bir
şekilde veda
etti. İspanya;
üç maçta üç
g a l i b i y e t
alarak 9
puan top-
ladı ve
oynadığı
etkileyici
f u t b o l l a
kendilerini
f a v o r i l e r
a r a s ı n d a
gösterme-
yen futbol
u lema la r ına
bizi sakın hafife
almayın mesajını
iletti.

C grubunda mutlak
favori şüphesiz İngiltere’ydi.
Futbolun mucidi İngilizler bu
güne kadar Avrupa Şampiyonaların-
daki ilk finallerini dört yıl önce oynaya-
bilmişler ve klasik penaltı kâbusuna
teslim olmuşlardı. 2018 Dünya Ku-
pası’nın dördüncüsü, Euro 2020’nin
finalisti, 2022 Dünya Kupası’nın
çeyrek finalisti Gareth Southga-
te’in öğrencileri bu kupaya da en
güçlü favorilerden biri olarak
geldiler hatta Jack Grealish,
Harry Maguire, Marcus Rash-
ford, Jordan Henderson, Ra-
heem Sterling gibi yıldızları
kadroya dâhil etme ihtiyacı
bile duymadılar. Takım ka-
litesi ve elemelerdeki fut-
bol düşünülünce,
İngilizlerin favori gösteril-
mesi hiç şaşırtışı değildi
fakat hem Southgate Ho-
ca’nın, hem takımın süper
yıldızı Harry Kane’nin( 11
yıl üst üste şampiyon olan
Bayern Münih onun trans-
fer olduğu sene şampiyon
olamadı), hem de İngiltere
Milli Takımı’nın genel talihsiz-
liği hesaba katılınca, bu turnu-
vada da bir başarısızlık hikâyesi
yazabilirler. Bir de üstüne üstlük

zayıf grupta gösterdikleri etkisiz futbol,
grup birincisi olmalarına rağmen gele-
cek turlar açısından umut vadetmedi.

Ama en büyük şansları;
turnuva ağa-

cında kolay
tarafta

k a l -

mış olmaları denilebilir. C grubunda üst
tura terfi eden diğer ekipler ise Dani-
marka ve Slovenya oldu.

D grubunun, favoriler Fransa ve
Hollanda arasında liderlik mücadele-
sine sahne olacağı düşünülüyordu
fakat Avusturya herkesi şaşırtarak grup
birincisi oldu. Fransa ikincilik koltuğuna
otururken, Portakallar en iyi üçüncüler-
den biri olarak üst tura yükselebildiler.
Euro 2016’nın finalist, 2018 Dünya Ku-
pası’nın şampiyonu ve 2022 Dünya
Kupası’nın finalisti Fransa’nın oynaya-
cağı futbolla rakiplerini darmaduman
etmesi bekleniyordu turnuva öncesi
fakat oynadıkları 270 dakika içerisinde
organize atakla bir gol dahi bulamadı-
lar. İlk maçta Wöber’in kendi kalesine
attığı golle Avusturya’yı yendiler, ikinci
maçta Hollanda’yla 0-0 berabere kaldı-
lar ve son maçta da büyük bir sürpriz
yaşayarak güçsüz Polonya’yla yenişe-
mediler. Hugo Lloris’in milli formaya ve-
dası sonrası kaptanlık pazubandını da
koluna takan Kylian Mbappe, Avus-
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turya maçında burnunun kırılması sebe-
biyle Hollanda karşılaşmasında forma gi-
yemedi. Polonya maçına ise koruyucu
maskeyle çıkan yıldız isim, attığı penaltı
golüyle Avrupa Şampiyonalarındaki ilk go-
lünü kaydetmiş oldu. Derin kadrosuna
rağmen Didier Deschamps’ın öğrencileri-
nin, grubu ikincisi tamamlaması bütün
dengelerde değiştirmiş durumda. Turnuva
ağacının kolay tarafında olmak yerine; Al-
manya, İspanya, Portekiz gibi güçlü ekip-
lerin yer aldığı öbür tarafa düştüler. Bu da
final yolculuklarını oldukça zorlu halle ge-
tirecek gibi duruyor. 

Euro 2024’ün en ilginç grubu ise E
grubu oldu. Romanya, Belçika, Slovakya
ve Ukrayna’nın her biri grup aşamasını 4
puanla tamamladı ve averajla sıralandılar.
4 puan alan Romanya grup birincisi olur-
ken, 4 puan alan Sırbistan evine erken
dönüş yaptı.

F grubu ise bizim kalbimizin attığı
yerdi. İlk maçta Gürcistan’ı 3-1 yenen Milli
Takımımız, ikinci maça iyi başlamasına
rağmen önce Silva’nın, ardından da
Samet Altay ikilisinin hatasıyla gelen gol-
ler sonucu henüz maçın ilk yarım saati
dolmamışken 2-0 yenik duruma düştü,
Portekiz’de Bruno Fernandes’te doksan
dakikanın skoru tayin etti. Mert’in sakatlığı
dolayısıyla kalede koca sezon sadece 1
maç oynamış olan Altay’ın Uğurcan ye-
rine tercih edilmiş olması ve ilk maçta ka-
zanan 11’in değiştirilmesi doğal olarak
tepkileri Teknik Direktör Montella’ya yö-
neltti. Üçüncü maçta Çekya’yı Hakan ve
Cenk’in golleriyle mağlup edip gruptan
ikinci olarak çıkmayı başardık. Bu müsa-
baka da oynanan oyun, hedef santrafora
ne kadar ihtiyaç duyduğumuzu özellikle
Cenk’in oyuna girmesinden sonra daha
çok gözler önüne serdi.  

Tarih bizim için bir kez daha teker-
rür ediyor olabilir. Euro 2008’in çok
benzerini yaşıyoruz. Yine Portekiz
grup birincisi, biz ikinciyiz ve son
maçta Çekya’yı (o zamanlar isim
değiştirmeden önceki adıyla Çek
Cumhuriyeti) yenerek yine aynı gol
sayısı ve puanla üst tura yükselmiş
bulunmaktayız.2008 yazında finali
kıl payı kaçırmıştık, belki bu sefer
tarihi biz yazarız. Ayrıca ikinci tur-
daki rakibimiz Avusturya’yla hazırlık
maçında karşılaşmış ve 6-1’lik mağ-
lubiyet tatmış olsak ta asla eleyeme-

yeceğimiz bir rakip değil, doğru
oyunla çeyrek finale yükselebilir tur-

nuvanın görece kolay tarafında kaldı-
ğımız içinde finale doğru yürüyebiliriz… 
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Almanya'nın Mannheim kentinde
babası Hüseyin Çalhanoğlu
ve annesi Naime Çalhanoğ-

lu'nun ilk çocukları olarak dünyaya
geldi Hakan.  Kardeşi Muhammed ile
Mannheim sokaklarında büyüdü.

Kardeşiyle birlikte diğer çocuklarla
sokak futbolu oynama başlayan
Hakan babasının futbol tutkusu nede-
niyle , gece yarılarına kadar süren top
peşindeki günlerinde ailesinden hiç
uyarı almadı. 

Babası Hüseyin Bey futbolun için-
den bir isimdi, öyle ki 1992’de arka-
daşlarıyla Almanya’da Turanspor
Mannheim isimli bir takım kurdu ve

bu takımın teknik direktörlüğünü de
kendisi üstlendi. 

Hakan’ın ailesi pek varlıklı değildi
ama maddi olarak güvendeydiler ve
hatta Hakan'a o dönemde mevcut
olan en güncel oyuncak koleksiyon-
larını bile sağlıyorlardı. Neyse ki,
küçük delikanlının ebeveynleri mali
konularda bilgiliydi. Sonuç olarak,ha-
yatlarını eksiksiz  idare edebiliyor-
lardı. 

Futbol yaşamına babasının ya-
nında Turanspor Mannheim’de baş-
layan Hakan Çalhanoğlu, sonrasında
Waldhof Mannheim’in altyapısına gir-
meyi başardı. Profesyonelliğe attığı

ilk adım ise Karlshurer ile oldu.
Hakan'ın babası, yedi yaşınday-

ken onu yerel bir  futbol okuluna  kay-
dettirdi. Çalhanoğlu, o zamanlar topa
her türlü vurmasını bilen basit bir ço-
cuktu. Öte yandan, ebeveynleri, ço-
cuklarının Waldhof Mannheim'a
kaydolduktan sonra futbol gelişimini
yukarılara taşıyacağını biliyorlardı.

Orta saha oyuncusu başlangıçta
antrenörlerinin talimatlarını yerine ge-
tirmekte zorlandı.. Zorluklar olmasına
rağmen Çalhanoğlu, potansiyelini
en üst düzeye çıkarmak ve ailesini
memnun etmek için çok çalıştı.

Sarsılmaz inançları nedeniyle ona
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Serbest Vuruş
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Serbest vuruşlardan gol atmasıyla tanınan
bir duran top uzmanı ve duran top stilini
Cristiano Ronaldo'nun mafsallı serbest vu-
ruşlarının yanı sıra Juninho Pernambuca-
no'nun modelinden alıyor. Sağ ayağıyla
doğrudan serbest vuruşlardan güç ve isa-
betle gol atma becerisine ek olarak, topu
bükme ve duran toplar atma becerisiyle

Hakan Çalhanoğlu
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st vuruşlarda
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daha çok çabalama cesaretini veren
birkaç kişi var. Başardığında onunla
birlikte sevinirler ve işler ters gitti-
ğinde ondan desteklerini esirgemez-
lerdi. Hakan, annesi (Naime
Çalhanoğlu) sayesinde güçlü bir
ahlak duygusuyla büyüdü. Naime
Hanım'ın oğullarının yetiştirilmesine
olan bağlılığını anlatmaya kelimeler
yetmez.

Tek bilinen, iyi eğitimli ve sevgi
dolu bir anne olduğu, çocuklarının iyi-
liğini kendisininkinden önce gördü-
ğüydü. Hakan'ın babası Hüseyin
Çalhanoğlu, onun spora olan
ilgisini uyandırmasıyla tanı-
nır. Yaşlandıkça bile oyuna
olan sevgisi asla azalma-
yan lig dışı bir futbolcuydu.
Hüseyin Bey, emekli olduk-
tan sonra başarılı futbol
kariyerlerine sahip
olan çok sayıda
çocuğa öğret-
menlik yap-

maya devam etti.
Hakan, Waldhof'ta sekiz yıl geçir-

dikten sonra, Karlsruher SC onu alt
takımlarına aldı. Orada özellikle
duran toplardaki vuruş tekniği ve ze-
kasıyla topu arkadaşlarıyla buluş-
turma özelliği ile ilgi görmeye başladı.
Çalhanoğlu, aynı dönemde birkaç
kez Türkiye’de ülkesi için oynamaya
çağrıldı.

Çalhanoğlu, Almanya doğumlu
Türk asıllı orta saha oyuncusu

Mesut Özil'e benzetildi. Türk milli
takımının Mesut Özil versiyonu
olmak istediğini belirtti.

Çalhanoğlu, profesyonel ilk
maçına 19 yaş altı kadrosun-
dan terfi ettikten sonra Şubat
2012'de 2. Bundesliga'da
Karlsruher SC ile çıktı, ancak
kulüp ilk sezonunun ardından
3. Lige düştü. 

Hakan 2012 yazında
Hamburger SV ile dört yıllık
bir sözleşme imzaladı ancak
bir sezon daha Karlsruhe'ye
kiralık bırakıldı. 

ZİRVE YÜRÜYÜŞÜNÜN
İLK ADIMLARINI 
HAMBURg’TA 

ATIYORDU
2013 yılında daha

da fazla başarı

arayışı içinde ailesiyle birlikte Ham-
burger SV'ye taşındı.  Çalhanoğlu,
Hamburg formasıyla ilk Bundesliga
maçına 11 Ağustos 2013'te Schalke
04'te 3-3'lük beraberlikle sezonu aç-
tığında çıktı. Hakan 79. dakikada
golcü Rafael van der Vaart'ın yerine
oyuna girdikten  bir dakika sonra gol
attı. 31 Ağustos'ta Eintracht Bra-
unschweig'e karşı evinde 4-0'lık bir

galibiyet elde
ederlerken Ham-
burg formasıyla
ilk serbest vuruş
golünü atıyordu...

Ç a l h a n o ğ -
lu'nun Hamburg
ile olan sözleş-
mesi 5 Şubat
2014'te iki yıl daha
uzatıldı ve onu
2018'e kadar ku-
lüpte tuttu. Ham-
burg formasıyla
Dortmund’a 40
metre mesafeden
attığı frikik golü
attı. Attığı bu gol
Almanya’da yılın
golü seçildi. Alman

liginin en iyi frikik kullanıcılarından biri
haline gelen Hakan ‘ın Dortmund ka-
lesine gönderdiği top filelere gitti-
ğinde “Serbest Vuruş Sihirbazı”
ünvanının da ilk sinyallerini veriyordu. 

Çalhanoğlu, daha sonra heyeca-
nını dile getirerek, 'Antrenmanlarda
her zaman yaptığım gibi frikikleri de
aynı şekilde vuruyorum' dedi. 

Takım,  sezonunu 16. sırada ta-
mamladı ve deplasman gollerinde
Greuther Furth'a karşı bir play-off ka-
zandı ve her sezon en üst seviyede
yer alan tek takım olma rekorunu ko-
rudu.

OLİVER KREUZER HAKAN’I 
LEVERKUSEN’E SATTIĞINDA
ŞEHİRE İHANETLE 
SUÇLANIYORDU
Hamburg başlangıçta Çalhanoğ-

lu'nu diğer Alman kulüplerine satma
konusunda tereddütlüydü, ancak
Hertha Berlin'den Pierre-Michel La-
sogga'yı satın almaları, böyle bir
muafiyeti artık mali açıdan mümkün
kılmadı. Ve Hakan 4 Temmuz 2014'te
ligdeki rakipleri Bayer Leverkusen ile
14,5 milyon € karşılığında beş yıllık
bir sözleşme imzaladı. Transfere yol
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açan faaliyetleri, arabasının tahrip ol-
ması da dahil olmak üzere hayran
şiddetinden kaynaklandığını iddia
ederek haklı gösterdiği Hamburg'dan
hastalık izni almak da dahil olmak
üzere tartışmalara yol açtı. Hakan
transferi nedeniyle  Hamburglu yöne-
tici  Oliver Kreuzer'i şehre ihanet
etmekle suçlandı. 

Tarihler 4 Temmuz
2014’ü gösterdiğinde
Bayer Leverkusen ile 5
yıllık sözleşme yapan
Hakan Çalhanoğ-
lu’nun kendisi hak-
kında takımın resmi
internet sitesinde bir
bilgilendirme metni
yayınlanmış; bu metne
göre Çalhanoğlu’nun
yıllık olarak 3.000.000
Euro kazanacağı ve
bonservis bedelinin de
14.6 milyon euro ola-
cağı belirtilmiştir.

Hakan yeni for-
ması altında  ilk

golünü UEFA şampiyonlar ligi play off
maçlarından biri olan Kopenhag -
Bayer Leverkusen maçında atmıştır.
Kendisinin maçlardaki başarıları ve
kıvrak oyunculuğu futbol yorumcula-
rının dikkatinden kaçmamış, Hakan

Çalhanoğlu o dönemlerde Bun-
desliga liginin en iyi 10 frikik

kullanan oyuncularından
biri olarak sayılmıştır.

Aynı yılın Ekim
ayında 2014 Altın
Çocuk Ödülü'ne
aday gösterildi.

Hakan Lever-
kusen’de  geçir-
diği sezonlarda
toplam 47 maçta
8 gol atıp, 13 gol
pası verdi.
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VE MİLAN’LA 
İTALYA gÜNLERİ 
BAŞLIYORDU
Hakan, 2017 - 2018 sezonunda

23.3 milyon euro ücretle İtalya’nın
Milan takımına transfer oldu. Kendi-
sine daha önce Gianni Rivera, Ruud
Gullit, Dejan Savicevic, Zvonimir
Boban, Rui Costa ve Clarence See-
dorf tarafından giyilen 10 numaralı
forma verildi.

Dört yıllık bir sözleşme imzaladık-
tan sonra birçok taraftar, 10 numaralı
forma ile ödüllendirilen Türk'ten güçlü
bir performans bekliyordu. Ne yazık
ki Çalhanoğlu ailesinin ilk çocuğu
hayranlarının beklentilerini karşılaya-
mıyordu. 

Sahada tutarsızdı ancak zayıflık-
larını gidermek için çok uğraşıyordu.
Kısa bir süre içinde, serbest vuruş si-
hirbazı önemli ölçüde gelişti ve birçok
gözlemcinin dikkatini çekti. 21 Aralık
2020'de Serie A tarihinin en hızlı go-
lünü atan Rafael Leao'ya asist yaptı.
Ayrıca tam 6,2 saniyede atılan gol,
Avrupa'nın beş büyük liginde atılan
en hızlı gol rekorunu da kırdı.

25 Ekim'de Chievo'yu 4-1 yendik-
leri maçta Çalhanoğlu ligdeki ilk go-
lünü atarak 2003'te Emre
Belözoğlu'ndan bu yana Serie A'da
gol atan ilk Türk oldu.

Hakan Milan formasıylailk çıkışını
bir ay sonra yaptı ve Avrupa Ligi
üçüncü ön eleme turunun ikinci aya-
ğında San Siro'da Universitatea Cra-
iova karşısında 2-0 galibiyetin
(toplamda 3-0) son 25 dakika-
sında Suso'nun yerini aldı. 14
Eylül'de Milan adına ilk golünü
grup aşamasında Avusturya Wi-
en'i deplasmanda 5-1 yenerek
attı ve golüne ayrıca iki asist ek-
ledi.

HAKAN ÇALHANOĞLU 
İNTER’LE BİR İLKİ 
YAŞADI
2023-2024 sezonunda Inter, İtalya

Serie A'nın 33. haftasında ezeli rakibi
Milan'ı 2-1 mağlup etti ve 20. şampi-
yonluğunu ilan ederken  Hakan Çal-
hanoğlu da kariyerinin ilk lig
şampiyonluğunu yaşamış oldu.

Tecrübeli orta saha, kariyerindeki
ilk lig şampiyonluğu elde etti. Çalha-
noğlu, daha önce kazandığı 2 İtalya
Süper Kupası ve 3 İtalya Kupası'nın
yanına Serie A kupası da ekledi.

ALMANLARIN TÜM ISRARINA 
RAĞMEN AY-YILDIZLI 
FORMAYI SEÇTİ
Almanya'da doğan Çalhanoğlu,

ailesinin Trabzon kökenli olması ne-
deniyle Türkiye için oynamayı seçti. 

Almanlar, Çalhanoğlu’nun ailesini
de ikna etmek için de her yolu dene-
diler. Ancak Hakan da ailesi gibi, bu
baskıdan etkilenmedi ve seçeneğini
Türk Milli Takımı’ndan yana kullandı.

Hakan sırasıyla Türkiye U-16, U-
17 ve U-19 Milli Takımlarında yer al-
dıktan sonra “2013 FIFA 20 Yaş Altı
Dünya Kupası” kadrosuna dahil edildi
ve kendisinin grup maçlarında 1 golü
bulunuyor. Sonra da zaten Avrupa
Şampiyonası elemeleri için Türkiye
Ümit Milli Futbol Takımı’nda da ilk kez
forma giydi.

En önemlisi Türkiye’de  düzenle-
nen 2013 FIFA U-20 Dünya Kupa-
sı'nda ay-yıldızlı formayı giydi. 

6 Eylül 2013'te Kayseri'de düzen-
lenen Dünya Kupası elemelerinde
uluslararası ilk çıkışını yaptı.

KİBAR, DÜRÜST VE 
SPORTMEN 
Çalhanoğlu, ilk uluslararası go-

lünü 31 Mart 2015'te Lüksemburg
karşısında 2-1'lik bir hazırlık maçında
attı. 8 Haziran'da Bulgaristan'a karşı
4-0'lık bir dostluk galibiyetine biri ser-
best vuruş olmak üzere iki gol daha
ekledi. 10 Ekim'de, UEFA Euro 2016
eleme maçında Çek Cumhuriyeti'ni
deplasmanda 2-0 yenerek ilk reka-
betçi golünü attı.

Çalhanoğlu, 22 Mayıs 2016'da
City of Manchester Stadyumu'nda oy-
nanan hazırlık maçı olan iki takımın
11. karşılaşmasında İngiltere'ye karşı
gol atan ilk Türk oldu. 2-1'lik mağlubi-
yette eşitliği sağladı. 

Hücum orta saha oyuncusu olarak
Hakan Çalhanoğlu, kulüp kariyeri ve
ulusal kariyeri boyunca şimdiye kadar
yaklaşık 106 gol attı. Hakan Çalha-
noğlu'nun gol sevinciyle ilgili unutul-
maması gereken bir nokta  tüm
gollerini takım arkadaşlarıyla birlikte
kutlaması.

Pek çok hayranı onun mütevazi
tavrını Çağlar Söyüncü'nünkiyle

karşılaştırdı. Hiç şüphesiz
Hakan kibar, dürüst ve

sportmen kişiliğin sa-
haya yansımış hali-
dir...
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Müşteri odaklı hizmet ve 
değişen teknolojiye 

öncülük edebilmek için 
ihtiyaçları yakından takip ediyor, 

ürün gamımıza 
yeni ürünler ekliyoruz.

Sektörde Pazarın 
Lİderİyİz

ikizas.com
+90 212 485 0 397
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ALİ CANNAZ ÇEtİNkAYA

Aktif spor yapan profesyonel
sporcuların antrenmanda,
müsabakada veya maçta

maruz kalabileceği tüm yaralanma-
lara sakatlık denilebilir. Sakatlıkları
akut ve kronik olarak ikiye ayırmak
gerekiyor. Akut yaralanma maç
veya antrenman esnasında aniden
ortaya çıkan sorunlar iken, kronik
yaralanmalar ise kişinin kendi po-
tansiyelinden fazlasını zorla-
ması (aşırı kullanım)
sonucu ortaya çıkmaktadır. 

Spor yaralanmaları, fizik-
sel aktivite seviyesi yüksek
olan sporcu-
l a r d a
daha
s ı k
g ö -
r ü l -

mektedir. En sık görülen spor yara-
lanmalarının türleri arasında; bur-
kulma, diz yaralanmaları, omuz
yırtıkları, çıkık, kırık, bağ yırtıkları ve
menisküs yırtıkları yer almaktadır.
Sakatlıklar sporcularda iki faktöre

dayalı ortaya çıkmaktadır. . 
1. Kişisel faktörler
2. Çevresel faktörler

Kişisel faktörlerde; sakatlığın
en çok görülme sebeplerinin ba-
şında; yaş, cinsiyet anatomik faktör-
ler, sporcunun iyi ısınamaması,
konsantrasyon eksikliği, koordinas-
yon bozukluğu, yorgunluk, esneklik
kaybı gibi durumlar sakatlığa yol aç-
maktadır. Sporcunun hem mental
hem de fiziksel olarak yapacağı ak-
tiviteye uygun ve hazır olması ge-
rekmektedir. 

Çevresel faktörlerde;, sporcu-
nun insiyatifi dışında gerçekleşen,
antrenman süresinin uzunluğu, ik-
limsel koşullar, spor malzemeleri,

antrenmanı ve ya maçı yö-
neten kişinin yanlış yön-

PROFESYONEL SPORCULARDA 
SAkAtLık

TEMKUZ 2024SPORCU SAĞLIĞI Süper FenerSüper Fener

n Sakatlık nedir ? 
n Sporcular en sık hangi sakatlıklarla karşı karşıya kalıyor? 
n Sakatlık sebepleri nelerdir? 
n Ve bu sakatlıklardan nasıl korunabilirler? 

gerekiyor. Akut yaralanma maç
veya antrenman esnasında aniden
ortaya çıkan sorunlar iken, kronik
yaralanmalar ise kişinin kendi po-
tansiyelinden fazlasını zorla-
ması (aşırı kullanım)
sonucu ortaya çıkmaktadır. 

Spor yaralanmaları, fizik-
sel aktivite seviyesi yüksek
olan sporcu-
l a r d a
daha
s ı k
g ö -
r ü l -

rekmektedir. 
Çevresel faktörlerde;, sporcu-

nun insiyatifi dışında gerçekleşen,
antrenman süresinin uzunluğu, ik-
limsel koşullar, spor malzemeleri,

antrenmanı ve ya maçı yö-
neten kişinin yanlış yön-

N.ÇETİNKAYA-TEM.24.qxp_Layout 1  4.07.2024  16:33  Page 1



2024 TEMMUZ SPORCU SAĞLIĞI

lendirmesi, zeminin aktiviteye
uygun olmaması gibi durumlarda
ortaya çıkabilmektedir.  

PEkİ bİZ bU SAkAtLıkLARıN 
öNüNE NASıL gEÇEbİLİRİZ?

En önemli sebeplerden biri ye-
terli düzeyde  ısınmamaktır. Sportif
aktiviteye başlamadan önce spor-
cunun hem zihinsel hem de beden-
sel kendisini hazırlaması
gerekmektedir. Kan dolaşımının art-
ması kas, ligament ve tendon gibi
tüm dokuları egzersize hazırlar.
Beden, zihin ve sinir sisteminin ha-
zırlanması ile eklemler spora uygun
hale gelir. Tabi ki kişinin yaptığı
spora dayalı ısınma hareketleri de-
ğişiklik gösterebilir. Yapılan egzersiz
esnasında sık kullanılan kas gru-
buna yönelik ısınma hareketlerine
yoğunluk gösterilebilir. 

Aşırı egzersiz ile kişinin daya-
nıklılık sınırlarını aşması da yara-
lanmaları arttıracaktır. Antrenörlerin
geleneksel metotlar dışında, ken-
dini geliştirmiş ve güncel bilgilere
hakim olup doğru antrenman meto-
dunu kişiye uygun biçimde uygula-
ması gerekmektedir. Hareketleri
doğru biyomekanik ile yapmak ya-
ralanmaların azalması açısından
çok önemlidir. Bu sayede eklemlere
daha az yük binecektir ve çalışıl-
ması istenen bölgeden daha çok
verim alınacaktır.  Antrenör kadar
sporcunun da hayatının her ala-
nında sorumluluklarının bilincinde
olup beslenmesine, uyku düzenine
ve zararlı alışkanlıklar gibi önemli
konulara dikkat etmesi sakatlık ris-
kini azaltacaktır. Yapılan spora
uygun beslenme kas yapılanma-

sına katlı sağlamaktadır. Antren-
mana uyum sağlamakta antrenma-
nın etkilerini maksimuma çıkarmak
için temel besin öğeleri olan karbon-
hidratlar, yağlar, proteinler, vitamin-
ler, mineraller ve suyun dengeli bir
şekilde kullanılmasına dikkat edil-
mesi kas sağlığı için önemli bir un-
surdur. 

Artık özellikle profesyonel spor-
cularda sakatlık sonrası hedef sa-
dece iyileşme değil sahaya en hızlı
şekilde dönüş ve performansı bir an
önce yüksek seviyeye çekmektir.
Spora dönüş zamanı ile ilgili verile-
cek doğru karar, sorunun tekrarlan-
maması açısından önem taşır.
Sporcuların periyodik testlerden
geçmeleri antrenmanlarını yönlen-
dirmek yanında olası yaralanmala-
rında spora dönüş sürecinde
hedefleri belirlemek açısından da
önem taşır. 

Süper FenerSüper Fener
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SOSYAL

Reklam
info@fenergazetesi.com

Tel. 0551 292 1907
Yönetim Yeri:

İçerenköy Mah.Topçu İbrahim Sk. 
No. 7/5 Ataşehir/İstanbul

BASKI
Zeynel Abidin AKKOÇ  

Acıbadem Copy Center  Acıbadem
Cad. Ekşioğlu Sitesi No:144/B1

Kadıköy/İstanbul  Tel: 0216 340 36 30

Yerel- Süreli - Aylık Yayınlanır                                                                                                                              
Bu dergi basın meslek ilkelerine uymakta olup Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı izniyle

yayınlanmaktadır  Yayınlanan ilan ve yazıların sorumluluğu sahiplerine aittir.  

ANKARA
Harun ATA

Sinan Caddesi No: 28/6 DİKMEN
Tel: 0312 230 1907

İZMİR
Aykut OKTAR

fener1907@hotmail.com.tr
İSVİÇRE 

Ümit DÜZGÜN                                          
Badstr.3 5722 Graenichen Schweiz

duzgunumit@hotmail.com                                                               
Tel: 0041 76 322 45 16

ABD
Hakan SAYIN

9101 East Bay Harbor Drv. Unit 105
Bay Harbor Islands FL 33154 

Tel: +1(305) 467 09 91

AVUSTURYA
Nuri ATARLAR. 

BREMENMAHD 16/41 6850 
DORNBIRN/AVUSTURYA
Tel:0043.681.815.987.98.

SÜPER FENER DERGİSİ
TEMMUZ 2024- YIL: 21 - SAYI 247

İmtiyaz Sahibi 
Atila BARTIN

KATKIDA BULUNANLAR
Bedri Baykam, Cemil Turan, Bülent Arslan,

Barış Özkan, Erden Aktoğu,
Özgün Mert, Harun Ata, Tansu Sarı, 

Deniz Derinsu, Ali Can

TEMSİLCİLİKLER 
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Sorumlu 
Yazı İşleri Müdürü

Yalçın TÜRK

Genel Yayın Yönetmeni
Uğur ÖZKAN

Görsel Yönetmen
Enes GÜN

Yayın Kurulu Başkanı
Cengiz TOKGÖZ

Buse Nur Yazan, 
Avrupa Şampiyonu 

Nicelerine sağlıkla

Bosna Hersek’in ev sahipliğinde
düzenlenen Yıldız Kadınlar Avrupa
Şampiyonası’nda milli forma al-
tında mücadele veren Fenerbah-
çeli boksörümüz Buse Nur Yazan,
Avrupa Şampiyonu oldu.
66 kilo finalinde ringe çıkan spor-
cumuz, Hırvat rakibi Horvat Lore-
na’yı 3-2 mağlup ederek
organizasyonu altın madalya ile
tamamladı.

2024-25 sezonu hazırlıklarını sürdüren Futbol A Takımımızda, Miha Zajc ve İrfan Can
Eğribayat’a sürpriz doğum günü kutlaması yapıldı. Miha Zajc ve İrfan Can Eğribayat,
öğle yemeğinin ardından kendileri için hazırlanan yaş günü pastalarının mumlarını
alkışlar eşliğinde üfledi.Teknik ekibimiz ve oyuncularımız, futbolcularımızı tebrik
ederken, Miha Zajc ve İrfan Can Eğribayat da bu jestten dolayı herkese teşekkür etti.

Santrafor Umut Nayir ise
Topuk Yaylası’nda akşam ye-
meğinin ardından yaş günü
pastasının mumlarını alkışlar
eşliğinde üfledi.
31 yaşına giren futbolcumuz,
bu jestten dolayı herkese te-
şekkür etti. Renkli görüntü-
lere sahne olan kutlamada
teknik ekibimiz ve oyuncula-
rımız Umut Nayir'i tebrik etti.
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Geçmişten Gelen Birikimlere, Yeni DeğerlerKatarak, 
Geleceğe Daha Güçlü Adımlar Atmak.
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